**Dopravný podnik Bratislava, akciová spoločnosť**

so sídlom Olejkárska 1, 814 52 Bratislava

IČO: 00 492 736, IČ DPH: SK2020298786

zapísaný v Obchodnom registri Okresného súdu Bratislava I, oddiel: Sa, vložka číslo: 607/B

osoba podľa § 9 ods. 1 zákona č. 343/2015 Z. z. o verejnom obstarávaní a

o zmene a doplnení niektorých zákonov

(ďalej len „**obstarávateľská organizácia**“)

Zadávanie nadlimitnej zákazky postupom

**Verejná súťaž**

**prostredníctvom systému JOSEPHINE (softvér na elektronizáciu zadávania verejných zákaziek)**

**s reverzným jednoobálkovým postupom podľa § 66 ods. 7 zákona č. 343/2015 Z.z. o verejnom obstarávaní a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov**

**SÚŤAŽNÉ PODKLADY**

Predmet zákazky

Služby

**NL 16/2020**

„**Čistenie vozidiel MHD“**

Nadlimitná zákazka na predmet zákazky zadávaná podľa § 66 ods. 7 zákona č. 343/2015 Z.z. o verejnom obstarávaní a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov (ďalej aj ako „**zákon o verejnom obstarávaní**“).

Predmetnú zákazku v zmysle zákona č. 343/2015 Z. z. o verejnom obstarávaní a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov procesne a administratívne v systéme JOSEPHINE zabezpečuje:

V Bratislave dňa

...................................................

Mgr. Kristína Galovičová

osoba poverená realizáciou VO

Súťažné podklady po kontrole predmetu zákazky a procesu verejného obstarávania schvaľuje:

V Bratislave dňa

...................................................

Andrej Balážik

vedúci odboru právnych služieb a verejného obstarávania

V Bratislave dňa

...................................................

Ing. Ivan Bošnák - CFO

člen predsavenstva

V Bratislave dňa

...................................................

Ing. Martin Rybanský

predseda predstavenstva

**OBSAH**

[A.1 POKYNY PRE ZÁUJEMCOV/UCHÁDZAČOV 3](#_Toc32926084)

[1. Všeobecné informácie 3](#_Toc32926085)

[2. Identifikácia obstarávateľskej organizácie 5](#_Toc32926086)

[3. Predmet verejného obstarávania a predmet zákazky 5](#_Toc32926087)

[4. Rozdelenie predmetu zákazky 6](#_Toc32926088)

[5. Variantné riešenie 6](#_Toc32926089)

[6. Pôvod predmetu zákazky 7](#_Toc32926090)

[7. Miesto a termín dodania predmetu zákazky 7](#_Toc32926091)

[8. Zdroj finančných prostriedkov 7](#_Toc32926092)

[9. Typ zmluvy 8](#_Toc32926093)

[10. Lehota viazanosti ponuky 8](#_Toc32926094)

[2. Komunikácia a vysvetľovanie 8](#_Toc32926095)

[11. Komunikácia medzi obstarávateľskou organizáciou a záujemcami/ uchádzačmi a doručovanie písomnosti 8](#_Toc32926096)

[12. Určenie lehôt 10](#_Toc32926097)

[13. Vysvetľovanie a doplnenie súťažných podkladov 10](#_Toc32926098)

[14. Obhliadka miesta dodania predmetu zákazky 11](#_Toc32926099)

[3. Príprava ponuky 11](#_Toc32926100)

[15. Vyhotovenie ponuky 11](#_Toc32926101)

[16. Jazyk ponuky 12](#_Toc32926102)

[17. Mena a ceny uvádzané v ponuke 12](#_Toc32926103)

[18. Zábezpeka ponuky 13](#_Toc32926104)

[19. Obsah ponuky 15](#_Toc32926105)

[20. Náklady na ponuku 17](#_Toc32926106)

[4. Predkladanie ponuky 17](#_Toc32926107)

[21. Záujemca/uchádzač oprávnený predložiť ponuku 17](#_Toc32926108)

[22. Predloženie ponuky 18](#_Toc32926109)

[23. Miesto a lehota na predkladanie ponúk 18](#_Toc32926110)

[24. Doplnenie, zmena a odvolanie ponuky 19](#_Toc32926111)

[5. Otváranie a vyhodnotenie ponúk 19](#_Toc32926112)

[25. Otváranie ponúk 19](#_Toc32926113)

[26. Preskúmanie ponúk 19](#_Toc32926114)

[27. Mena na vyhodnotenie ponúk 20](#_Toc32926115)

[28. Vyhodnotenie ponúk 20](#_Toc32926116)

[**29.** **Vyhodnotenie splnenia podmienok účasti uchádzačov** 20](#_Toc32926117)

[6. Dôvernosť a etika vo verejnom obstarávaní 21](#_Toc32926118)

[30. Dôvernosť procesu verejného obstarávania 21](#_Toc32926119)

[7. Prijatie ponuky 21](#_Toc32926120)

[31. Informácia o výsledku vyhodnotenia ponúk 21](#_Toc32926121)

[32. Uzavretie zmluvy 22](#_Toc32926122)

[8. Zrušenie použitého postupu zadávania zákazky 23](#_Toc32926123)

[33. Zrušenie použitého postupu zadávania zákazky 23](#_Toc32926124)

[9. Subdodávatelia 23](#_Toc32926125)

[A.2 Kritérium na vyhodnotenie ponúk a pravidlá jeho uplatnenia 25](#_Toc32926126)

[B.1 OBCHODNÉ PODMIENKY POSKYTOVANIA PREDMETU OBSTARÁVANIA](#_Toc32926127)

[B.2 OPIS PREDMETU ZÁKAZKY 27](#_Toc32926128)

[B.3 Podmienky účasti 28](#_Toc32926133)

[B.4 Prílohy súťažných podkladov 35](#_Toc32926140)

# A.1 POKYNY PRE ZÁUJEMCOV/UCHÁDZAČOV

## 1. Všeobecné informácie

* 1. Obstarávateľská organizácia predpokladá, že záujemcovia/uchádzači sa dôkladne oboznámia so súťažnými podkladmi a budú rešpektovať všetky pokyny, lehoty, podmienky a iné skutočnosti obsiahnuté v týchto súťažných podkladoch a tiež v oznámení o vyhlásení verejného obstarávania. Zároveň berú v zreteľ, že obstarávaný predmet zákazky – „**Čistenie vozidiel MHD“** sa obstaráva po častiach. Detailnejší opis je uvedený v časti B.2 Opis predmetu zákazky.
  2. Obstarávateľská organizácia pri zadávaní zákazky postupuje tak, aby boli dodržané ustanovenia ako zákona o verejnom obstarávaní, tak aj smerníc Európskeho parlamentu a Rady EÚ (EPaR EÚ) o verejnom obstarávaní, a bol zabezpečený prístup k zákazke pre čo najširší počet hospodárskych subjektov. Týmto postupom sa zabezpečuje aj plnenie jednotlivých princípov verejného obstarávania.
  3. **Verejné obstarávanie (poskytovanie súťažných podkladov; vysvetľovanie súťažných podkladov; predkladanie ponúk; vysvetľovanie ponúk; poskytovanie informácií podľa § 165 ods. 3 zákona o verejnom obstarávaní) sa realizuje prostredníctvom systému JOSEPHINE. JOSEPHINE je na účely tohto verejného obstarávania softvér na elektronizáciu zadávania verejných zákaziek. JOSEPHINE je webová aplikácia na doméne** [**https://josephine.proebiz.com**](https://josephine.proebiz.com)**.**
  4. **Uchádzač má možnosť sa registrovať do systému JOSEPHINE pomocou hesla alebo aj pomocou občianskym preukazom s elektronickým čipom a bezpečnostným osobnostným kódom (eID) .**
  5. **Predkladanie ponúk je umožnené iba autentifikovaným uchádzačom. Autentifikáciu je možné vykonať týmito spôsobmi:**

**a)v systéme JOSEPHINE registráciou a prihlásením pomocou občianskeho preukazu s elektronickým čipom a bezpečnostným osobnostným kódom (eID). V systéme je autentifikovaná spoločnosť, ktorú pomocou eID registruje štatutár danej spoločnosti. Autentifikáciu vykonáva poskytovateľ systému JOSEPHINE a to v pracovných dňoch v čase 8.00 – 16.00 hod.**

**b) nahraním kvalifikovaného elektronického podpisu (napríklad podpisu eID) štatutára danej spoločnosti na kartu užívateľa po registrácii a prihlásení do systému JOSEPHINE. Autentifikáciu vykoná poskytovateľ systému JOSEPHINE a to v pracovných dňoch v čase 8.00 – 16.00 hod.**

**c) vložením plnej moci na kartu užívateľa po registrácii, ktorá je podpísaná elektronickým podpisom štatutára aj splnomocnenou osobou, alebo prešla zaručenou konverziou. Autentifikáciu vykoná poskytovateľ systému JOSEPHINE a to v pracovné dni v čase 8.00 – 16.00 hod.**

**d)počkaním na autentifikačný kód, ktorý bude poslaný na adresu sídla firmy do rúk štatutára uchádzača v listovej podobe formou doporučenej pošty. Lehota na tento úkon sú obvykle 3 pracovné dni a je potrebné s touto lehotou počítať pri vkladaní ponuky.**

* 1. Autentifikovaný uchádzač si po prihlásení do systému JOSEPHINE v prehľade - zozname obstarávaní vyberie predmetné obstarávanie a vloží svoju ponuku do určeného formulára na príjem ponúk, ktorý nájde v záložke „Ponuky a žiadosti“.
  2. Ak predložená ponuka nebude zodpovedať podmienkam účasti a požiadavkám na predmet zákazky uvedených v oznámení o vyhlásení verejného obstarávania a v týchto súťažných podkladoch, bude taký uchádzač, resp. taká ponuka z verejnej súťaže vylúčený/á.
  3. Obstarávateľská organizácia si vyhradzuje právo preveriť pravdivosť dokumentov, údajov a informácií uvedených a predložených uchádzačom v ponuke.
  4. Obstarávateľská organizácia upozorňuje záujemcov, že v prípade výskytu zmeny podmienok v priebehu verejného obstarávania alebo iných zmien predmetu zákazky v rámci vysvetľovania (§ 48 zákona o verejnom obstarávaní), tak o týchto skutočnostiach bude obstarávateľská organizácia zaregistrovaných záujemcov informovať prostredníctvom systému JOSEPHINE, alebo v prípade osobitných dôvodov predmetné verejné obstarávanie v zmysle § 57 ods. 2 zákona o verejnom obstarávaní zruší.
  5. Uchádzač na preukázanie splnenia podmienok osobného postavenia, ekonomického a finančného postavenia, ako aj technickej a odbornej spôsobilosti, môže predbežne nahradiť doklady na preukázanie splnenia podmienok účasti Jednotným európskym dokumentom (**JED**) podľa § 39 zákona o verejnom obstarávaní. Ak uchádzač použije jednotný európsky dokument, obstarávateľská organizácia môže na zabezpečenie riadneho priebehu verejného obstarávania kedykoľvek v jeho priebehu uchádzača požiadať o predloženie dokladu alebo dokladov nahradených týmto Jednotným európskym dokumentom.
  6. **Obstarávateľská organizácia upozorňuje záujemcov a uchádzačov, že uplatňuje reverzný postup podľa § 66 ods. 7 zákona o verejnom obstarávaní, t.j. nedelí ponuku na časti (ponuku uchádzači predložia v jednej ponuke bez delenia na časť OSTATNÉ a na časť KRITÉRIÁ). Splnenie podmienok účasti vyhodnotí až po vyhodnotení úspešností ponúk.**
  7. Ďalšie informácie, poznámky a usmernenia k predmetu zákazky sú uvedené v časti B.2 Opis predmetu zákazky.

1. **Úvodné ustanovenia**

1.1 Predložením svojej ponuky uchádzač v plnom rozsahu a bez výhrad akceptuje všetky podmienky obstarávateľskej organizácie, týkajúce sa tejto zákazky, uvedené v oznámení o vyhlásení verejného obstarávania a v týchto súťažných podkladoch.

1.2 Od uchádzačov sa očakáva, že si dôkladne preštudujú súťažné podklady a budú dodržiavať všetky pokyny, formuláre, zmluvné ustanovenia a ďalšie špecifikácie uvedené v týchto súťažných podkladoch.

1.3 Ponuka predložená uchádzačom musí byť vypracovaná v súlade s podmienkami uvedenými v oznámení o vyhlásení verejného obstarávania a v týchto súťažných podkladoch a nesmie obsahovať žiadne výhrady týkajúce sa podmienok súťaže.

1.4 Predpokladaná hodnota zákazky uvedená v oznámení o vyhlásení verejného obstarávania je maximálna. Obstarávateľská organizácia si vyhradzuje právo zmluvu nepodpísať, ak ponuka úspešného uchádzača bude vyššia ako predpokladaná hodnota zákazky.

### Identifikácia obstarávateľskej organizácie

Názov: **Dopravný podnik Bratislava, akciová spoločnosť**

Sídlo: Olejkárska 1, 814 52 Bratislava

Štát: Slovenská republika

IČO: 00 492 736

Zapísaná: v Obchodnom registri Okresného súdu Bratislava I, oddiel: Sa, vložka číslo: 607/B

URL: [www.dpb.sk](http://www.dpb.sk)

Kontaktná osoba: Mgr. Kristína Galovičová

Telefón: (02) 5950 1260

E-mail: galovicova.kristina@dpb.sk

### Predmet verejného obstarávania a predmet zákazky

Predmetom zákazky je čistenie vozidiel MHD (autobusy, trolejbusy, električky) v určených rozsahoch poskytnutých služieb podľa stupňa čistenia, realizovaných v Miestach plnenia a zabezpečenie služieb podľa podmienok stanovených podľa obchodných a zmluvných podmienok uvedených v týchto súťažných podkladoch.

Podrobné vymedzenie predmetu zákazky je uvedené v časti:

**A.2 Kritérium na vyhodnotenie ponúk a pravidlá jeho uplatnenia;**

**B.1 Obchodné podmienky dodania predmetu obstarávania;**

**B.2 Opis predmetu zákazky;**

týchto súťažných podkladov.

Zákazka bude zadaná postupom zadávania nadlimitných zákaziek obstarávateľom podľa § 91 zákona o verejnom obstarávaní.

* 1. Názov predmetu zákazky:

**Čistenie vozidiel MHD**

* 1. Číselný kód tovaru alebo služieb pre hlavný predmet a doplňujúce predmety z Hlavného slovníka, prípadne alfanumerický kód z Doplnkového slovníka Spoločného slovníka obstarávania (CPV/SSO):

**Hlavný slovník:**

**90910000-9 – Upratovacie služby**

* 1. Podrobné vymedzenie predmetu zákazky, vrátane vypracovaných technických špecifikácií:

**Pozri A.2 Kritérium na vyhodnotenie ponúk a pravidlá jeho uplatnenia súťažných podkladov;**

**Pozri B.1 Obchodné podmienky dodania predmetu obstarávania súťažných podkladov;**

**Pozri B.2 Opis predmetu zákazky súťažných podkladov.**

### Rozdelenie predmetu zákazky

Obstarávateľ umožňuje deliť predmet zákazky na 4 časti:

**1. Časť Čistenie vozidiel – vozovňa Petržalka (autobusy)**

**2. Časť Čistenie vozidiel – vozovňa Trnávka a Jurajov dvor (autobusy, trolejbusy, električky)**

**3. Časť Čistenie vozidiel – vozovňa Krasňany (električky)**

**4. Časť Čistenie vozidiel – vozovňa Hroboňova (trolejbusy)**

4.2 Uchádzač môže predložiť ponuku na celý predmet zákazky alebo iba na niektoré časti resp. na niektorú časť predmetu zákazky.

4.3 Detailnejšie rozdelenie predmetu zákazky na časti a ich technická špecifikácia je uvedená v časti B.2 Opis predmetu zákazky.

### Variantné riešenie

1. Uchádzačom sa neumožňuje predložiť variantné riešenie vo vzťahu k požadovanému predmetu zákazky obstarávateľskej organizácie.
2. Ak súčasťou ponuky bude aj variantné riešenie, nebude takéto variantné riešenie zaradené do vyhodnotenia a bude sa naň hľadieť akoby nebolo predložené. Vyhodnotené bude iba základné riešenie.

### Pôvod predmetu zákazky

Podmienky na pôvod predmetu zákazky sa neuvádzajú.

### Miesto a termín dodania predmetu zákazky

Miestom plnenia predmetu zákazky sú:

1. Časť Čistenie vozidiel – vozovňa Petržalka (autobusy): Betliarska 8, Bratislava.
2. Časť Čistenie vozidiel – vozovňa Trnávka a Jurajov dvor (autobusy, trolejbusy, električky): Vajnorská 124, Bratislava
3. Časť Čistenie vozidiel – vozovňa Krasňany (električky): Račianska ulica č. 149 Bratislava
4. Časť Čistenie vozidiel – vozovňa Hroboňova (trolejbusy): Hroboňova č. 1 v Bratislave

### Zdroj finančných prostriedkov

8.1 Predmet zákazky môže byť financovaný:

-z vlastných finančných zdrojov obstarávateľa;

-z finančných zdrojov jediného akcionára obstarávateľa a/alebo

-z Európskych štrukturálnych investičných fondov v rámci Operačného programu Integrovaný regionálny operačný program a štátneho rozpočtu.

1. Vlastná platba bude realizovaná formou bezhotovostného platobného styku na základe daňového dokladu vystaveného zhotoviteľom, splatnosť ktorého je do 60 dní odo dňa jeho doručenia.
   1. Predpokladaná hodnota zákazky: **3 914 865 EUR bez DPH**.

Predpokladaná hodnota zákazky pre časť 1 predmetu zákazky –**Čistenie vozidiel – vozovňa Petržalka (autobusy): 758 252 EUR bez DPH**

Predpokladaná hodnota zákazky pre časť 2 predmetu zákazky – **Čistenie vozidiel – vozovňa Trnávka a Jurajov dvor (autobusy, trolejbusy, električky): 2 192 214 EUR bez DPH.**

Predpokladaná hodnota zákazky pre časť 3 predmetu zákazky – **Čistenie vozidiel – vozovňa Krasňany (električky): 521 918 EUR bez DPH.**

Predpokladaná hodnota zákazky pre časť 4 predmetu zákazky – **Čistenie vozidiel – vozovňa Hroboňova (trolejbusy): 442 481 EUR bez DPH.**

### Typ zmluvy

1. Výsledkom verejnej súťaže bude uzavretie **Rámcová dohoda o poskytovaní služieb** s úspešným uchádzačom na 48 mesiacov, ktorý sa umiestni na prvom mieste na základe objektívnych kritérií na vyhodnotenie ponúk podľa časti A.2 Kritériá na vyhodnotenie ponúk a pravidlá ich uplatnenia.

9.3 Podrobné vymedzenie zmluvných podmienok na dodanie požadovaného predmetu zákazky tvorí časť B.1 Obchodné podmienky dodania predmetu obstarávania a časť B.2 Opis predmetu zákazky týchto súťažných podkladov.

### Lehota viazanosti ponuky

10.1 Uchádzač je svojou ponukou viazaný od uplynutia lehoty na predkladanie ponúk až do uplynutia lehoty viazanosti ponúk stanovenej obstarávateľskou organizáciou. Lehota viazanosti ponúk je 12 mesiacov od uplynutia lehoty na predkladanie ponúk.

10.2 Uchádzači sú svojou ponukou viazaní do uplynutia oznámenej, primerane predĺženej lehoty viazanosti ponúk v prípade uplatnenia revíznych postupov. Primerane predĺženou lehotou viazanosti ponúk sa rozumie predĺženie lehoty viazanosti ponúk maximálne o dobu (počet dní), počas ktorej trvalo konanie pred Úradom pre verejné obstarávanie.

## 2. Komunikácia a vysvetľovanie

### Komunikácia medzi obstarávateľskou organizáciou a záujemcami/ uchádzačmi a doručovanie písomnosti

1. Poskytovanie vysvetlení, odovzdávanie podkladov a komunikácia („ďalej len komunikácia“) medzi verejným obstarávateľom/záujemcami a uchádzačmi sa bude uskutočňovať v štátnom (slovenskom) jazyku a spôsobom, ktorý zabezpečí úplnosť a obsah týchto údajov uvedených v ponuke, podmienkach účasti a zaručí ochranu dôverných a osobných údajov uvedených v týchto dokumentoch.
2. Obstarávateľská organizácia bude pri komunikácii s uchádzačmi resp. záujemcami postupovať v zmysle § 20 zákona o verejnom obstarávaní prostredníctvom komunikačného rozhrania systému JOSEPHINE. Tento spôsob komunikácie sa týka akejkoľvek komunikácie a podaní medzi verejným obstarávateľom a záujemcami, resp. uchádzačmi
3. JOSEPHINE je na účely tohto verejného obstarávania softvér na elektronizáciu zadávania verejných zákaziek. JOSEPHINE je webová aplikácia na doméne <https://josephine.proebiz.com>.
4. Na bezproblémové používanie systému JOSEPHINE je nutné používať jeden z podporovaných internetových prehliadačov:

- Microsoft Internet Explorer verzia 11.0 a vyššia,

- Mozilla Firefox verzia 13.0 a vyššia alebo

- Google Chrome

- Microsoft Edge.

1. Pravidlá pre doručovanie – zásielka sa považuje za doručenú záujemcovi/uchádzačovi ak jej adresát bude mať objektívnu možnosť oboznámiť sa s jej obsahom, tzn. akonáhle sa dostane zásielka do sféry jeho dispozície. Za okamih doručenia sa v systéme JOSEPHINE považuje okamih jej odoslania v systéme JOSEPHINE a to v súlade s funkcionalitou systému.
2. Obsahom komunikácie prostredníctvom komunikačného rozhrania systému JOSEPHINE bude predkladanie ponúk, vysvetľovanie súťažných podkladov a výzvy na predloženie ponuky, prípadné doplnenie súťažných podkladov, vysvetľovanie predložených ponúk, vysvetľovanie predložených dokladov ako aj komunikácia pri revíznych postupoch medzi verejným obstarávateľom a záujemcami/uchádzačmi a akákoľvek ďalšia, výslovne neuvedená komunikácia v súvislosti s týmto verejným obstarávaním, s výnimkou prípadov, keď to výslovne vylučuje zákon. Pokiaľ sa v súťažných podkladoch vyskytujú požiadavky na predkladanie ponúk, vysvetľovanie súťažných podkladov a výzvy na predloženie ponuky, prípadné doplnenie súťažných podkladov, vysvetľovanie predložených ponúk., ako aj komunikácia pri revíznych postupoch medzi verejným obstarávateľom a záujemcami/uchádzačmi alebo akúkoľvek inú komunikáciu medzi verejným obstarávateľom a záujemcami/uchádzačmi, má sa na mysli vždy použitie komunikácie prostredníctvom komunikačného rozhrania systému JOSPHINE. V prípade, že obstarávateľská organizácia rozhodne aj o možnosti iného spôsobu komunikácie než prostredníctvom komunikačného rozhrania JOSEPHINE, tak v súťažných podkladoch túto skutočnosť zreteľne uvedie. Táto komunikácia sa týka i prípadov – kedy sa ponuka javí ako mimoriadne nízka vo vzťahu k tovaru, stavebným prácam alebo k službe. V takomto prípade komisia prostredníctvom komunikačného rozhrania systému JOSEPHINE požiada uchádzača o vysvetlenie, týkajúce sa predloženej ponuky a uchádzač musí doručiť prostredníctvom komunikačného rozhrania systému JOSEPHINE písomné odôvodnenie mimoriadne nízkej ponuky. Ak bude uchádzač alebo ponuka uchádzača z verejného obstarávania vylúčená, uchádzačovi bude prostredníctvom komunikačného rozhrania systému JOSEPHINE oznámené vylúčenie s uvedením dôvodu a lehoty, v ktorej môže byť doručená námietka. Úspešnému uchádzačovi bude prostredníctvom komunikačného rozhrania systému JOSEPHINE zaslané oznámenie, že sa jeho ponuku prijíma. Akákoľvek komunikácia verejného obstarávateľa či záujemcu/uchádzača s treťou osobou v súvislosti s týmto verejným obstarávaním bude prebiehať spôsobom, ktorý stanoví zákon a bude realizovaná mimo komunikačné rozhranie systému JOSEPHINE.
3. Ak je odosielateľom zásielky obstarávateľská organizácia, tak záujemcovi resp. uchádzačovi bude na ním určený kontaktný e-mail/e-maily bezodkladne odoslaná informácia o tom, že k predmetnej zákazke existuje nová zásielka/správa. Záujemca resp. uchádzač sa prihlási do systému a v komunikačnom rozhraní zákazky bude mať zobrazený obsah komunikácie – zásielky, správy. Záujemca resp. uchádzač si môže v komunikačnom rozhraní zobraziť celú históriu o svojej komunikácii s verejným obstarávateľom.
4. Ak je odosielateľom zásielky záujemca resp. uchádzač, tak po prihlásení do systému a k predmetnému obstarávaniu môže prostredníctvom komunikačného rozhrania odosielať správy a potrebné prílohy verejnému obstarávateľovi. Takáto zásielka sa považuje za doručenú verejnému obstarávateľovi okamihom jej odoslania v systéme JOSEPHINE v súlade s funkcionalitou systému.
5. Obstarávateľská organizácia odporúča záujemcom, ktorí chcú byť informovaní o prípadných aktualizáciách týkajúcich sa zákazky prostredníctvom notifikačných e-mailov, aby v danej zákazke zaklikli tlačidlo „**ZAUJÍMA MA TO**“ (v pravej hornej časti obrazovky). Notifikačné e-maily sú taktiež doručované záujemcom, ktorí sú evidovaní na elektronickom liste záujemcov pri danej zákazke.
6. Obstarávateľská organizácia umožňuje neobmedzený a priamy prístup elektronickými prostriedkami k súťažným podkladom a k prípadným všetkým doplňujúcim podkladom. Súťažné podklady a prípadné vysvetlenie alebo doplnenie súťažných podkladov alebo vysvetlenie požiadaviek uvedených vo výzve na predkladanie ponúk, podmienok účasti vo verejnom obstarávaní, informatívneho dokumentu alebo inej sprievodnej dokumentácie budú verejným obstarávateľom zverejnené ako elektronické dokumenty v profile verejného obstarávateľa <https://www.uvo.gov.sk/>... a taktiež tieto všetky podklady / dokumenty bude uverejňovať ako elektronické dokumenty v príslušnej časti zákazky v systéme JOSEPHINE.
7. V prípade skupiny dodávateľov sa odporúča za účelom uľahčenia komunikácie s obstarávateľskou organizáciou, aby jej účastníci splnomocnili jedného z nich, ktorý má právnu subjektivitu a spôsobilosť na právne úkony v plnom rozsahu, na uskutočňovanie všetkých právnych úkonov týkajúcich sa ponuky, ktorú táto skupina dodávateľov predloží do súťaže a účasti tejto skupiny dodávateľov v súťaži.

### Určenie lehôt

12.1 Podľa zákona o verejnom obstarávaní sa do lehoty určenej podľa dní nezapočítava deň, keď došlo ku skutočnosti určujúcej začiatok lehoty. Lehoty určené podľa týždňov, mesiacov alebo rokov sa končia uplynutím toho dňa, ktorý sa svojím označením zhoduje s dňom, keď došlo ku skutočnosti určujúcej začiatok lehoty, a ak taký deň v mesiaci nie je, končí sa lehota posledným dňom mesiaca. Ak koniec lehoty pripadne na sobotu alebo na deň pracovného pokoja, je posledným dňom lehoty najbližší budúci pracovný deň.

### Vysvetľovanie a doplnenie súťažných podkladov

1. V prípade nejasností alebo potreby objasnenia požiadaviek a podmienok účasti vo verejnom obstarávaní, uvedených v oznámení o vyhlásení verejného obstarávania a/alebo v súťažných podkladoch, inej sprievodnej dokumentácie a/alebo iných dokumentoch poskytnutých obstarávateľskou organizáciou v lehote na predkladanie ponúk, môže ktorýkoľvek zo záujemcov požiadať prostredníctvom komunikačného rozhrania systému JOSEPHINE v **slovenskom jazyku.**
2. Za včas doručenú požiadavku záujemcu o vysvetlenie sa bude považovať požiadavka o vysvetlenie doručená **najneskôr šesť dní** pred uplynutím lehoty na predkladanie ponúk **do 10:00:00 hod.** miestneho času prostredníctvom komunikačného rozhrania systému JOSEPHINE.
3. Obstarávateľská organizácia bezodkladne poskytne vysvetlenie informácií potrebných na vypracovanie ponuky, na preukázanie splnenia podmienok účasti všetkým záujemcom, ktorí sú mu známi, **najneskôr šesť dní** pred uplynutím lehoty na predkladanie ponúk za predpokladu, že o vysvetlenie záujemca požiada dostatočne vopred podľa bodu 13.2 a súčasne obstarávateľská organizácia zverejní vysvetlenie v profile obstarávateľskej organizácie zriadenom Úradom pre verejné obstarávanie a zároveň v elektronickom systéme JOSEPHINE.

### Obhliadka miesta dodania predmetu zákazky

Obhliadka miesta dodania predmetu zákazky sa doporučuje.

Záujemcovia, ktorí prejavia záujem o vykonanie obhliadky miesta dodania predmetu zákazky, dostanú informácie priamo u zodpovednej osoby na uvedenej adrese alebo na telefónnom čísle, alebo prostredníctvom elektronickej pošty na „e-mailovej“ adrese:

Dopravný podnik Bratislava, akciová spoločnosť, Olejkárska 1, 814 52 Bratislava

Kontaktné osoby:

1. **Časť Čistenie vozidiel – vozovňa Petržalka (autobusy): Betliarska 8, Bratislava.**

Marián Bachratý, [bachraty.marian@dpb.sk](mailto:bachraty.marian@dpb.sk), Tel.: +421 (0)2 5950 4140, Mobil: +421 911 412 900

1. **Časť Čistenie vozidiel – vozovňa Trnávka a Jurajov dvor (autobusy, trolejbusy, električky): Vajnorská 124, Bratislava**

Autobusy: Ing. Michaela Džurbanová, [dzurbanova.michaela@dpb.sk](mailto:dzurbanova.michaela@dpb.sk), Tel.: +421 (0)2 5950 2577,

Trolejbusy: Ing. Vladimír Rafaj, Tel.: +421 (0)2 5950 4240, e-mail: rafaj.vladimir@dpb.sk,

Električky: Polák Pavel Ing., Tel.: +421 903 789 305, e-mail: [polak.pavel@dpb.sk](mailto:polak.pavel@dpb.sk)

p.Achberger Marián, Tel.: +421 (0)2 5950 2416, e-mail: [achberger.marian@dpb.sk](mailto:achberger.marian@dpb.sk)

1. **Časť Čistenie vozidiel – vozovňa Krasňany (električky): Račianska ulica č. 149 Bratislava**

p. Vegh Milan, [vegh.milan@dpb.sk](mailto:vegh.milan@dpb.sk),  Tel.: +421 (0)2 5950 3465, Mobil: +421 903 434 686;

1. **Časť Čistenie vozidiel – vozovňa Hroboňova (trolejbusy):**

Ing. Vladimír Rafaj, telefón: +421 (0)2 5950 4240, e-mail: rafaj.vladimir@dpb.sk

**Obhliadky je možné realizovať v pracovných dňoch od 06:00 hod. do 14:00 hod.**

## 3. Príprava ponuky

### Vyhotovenie ponuky

1. Ponuka je vyhotovená elektronicky v zmysle § 49 ods. 1 písm. a) zákona o verejnom obstarávaní a vložená do systému JOSEPHINE umiestnenom na webovej adrese <https://josephine.proebiz.com/>.
2. Prvá strana ponuky by mala obsahovať obchodné meno, sídlo alebo miesto podnikania uchádzača. Každá stránka ponuky by mala byť podpísaná osobou oprávnenou konať v mene uchádzača a očíslovaná vzostupne od strany 1 po stranu x arabskými číslicami bez kombinácie s abecednými znakmi. Ponuka by mala obsahovať zoznam dokladov a dokumentov predkladaných uchádzačom.
3. Potvrdenia, doklady a iné dokumenty tvoriace ponuku, požadované v oznámení, prostredníctvom ktorého bola vyhlásená verejná súťaž a v týchto súťažných podkladoch, musia byť v ponuke predložené ako prvopisy/originály alebo ich úradne osvedčené kópie, pokiaľ nie je určené inak.
4. Elektronická ponuka sa vloží vyplnením ponukového formulára a vložením požadovaných dokladov a dokumentov v systéme JOSEPHINE umiestnenom na webovej adrese <https://josephine.proebiz.com/>.
5. Ponuka predložená uchádzačom v lehote na predkladanie ponúk musí obsahovať všetky doklady a listiny podľa článku 19 súťažných podkladov.
6. V predloženej ponuke prostredníctvom systému JOSEPHINE musia byť pripojené požadované naskenované doklady (odporúčaný formát je „PDF“) tak, ako je uvedené v týchto súťažných podkladoch a vyplnenie položkového elektronického formulára, ktorý zodpovedá návrhu na plnenie kritérií uvedenom v súťažných podkladoch.
7. V zmysle § 22 zákona o verejnom obstarávaní je obstarávateľská organizácia povinná zachovávať mlčanlivosť o obchodnom tajomstve a o informáciách označených ako dôverné a o informáciách označených ako dôverné, ktoré mu uchádzač poskytol. Na tento účel uchádzač označí, ktoré skutočnosti považuje za dôverné. Za dôverné informácie je na účely tohto zákona možné označiť výhradne obchodné tajomstvo, technické riešenia a predlohy, návody, výkresy, projektové dokumentácie, modely, spôsob výpočtu jednotkových cien a ak sa neuvádzajú jednotkové ceny ale len cena, tak aj spôsob výpočtu ceny a vzory. Ustanoveniami prvej a druhej vety nie sú dotknuté ustanovenia zákona o verejnom obstarávaní, ukladajúce povinnosť obstarávateľskej organizácií oznamovať či zasielať Úradu pre verejné obstarávanie dokumenty a iné oznámenia, ako ani ustanovenia ukladajúce obstarávateľskej organizácií a úradu zverejňovať dokumenty a iné oznámenia podľa zákona o verejnom obstarávaní a tiež povinnosti zverejňovania zmlúv podľa osobitného predpisu.
8. Ak ponuka uchádzača obsahuje informácie, ktoré sú podľa uchádzača dôverné, uchádzač ich v ponuke viditeľne označí. Obstarávateľská organizácia odporúča, aby ponuka uchádzača obsahovala uchádzačom vypracovaný „Zoznam dôverných informácií“ s identifikáciou čísla strany, čísla odseku, bodu a textu obsahujúceho dôverné informácie.
9. Uchádzači sú svojou ponukou viazaní do uplynutia lehoty oznámenej verejným obstarávateľom, resp. predĺženej lehoty viazanosti ponúk podľa rozhodnutia obstarávateľskej organizácie. Prípadné predĺženie lehoty bude uchádzačom dostatočne vopred oznámené formou elektronickej komunikácie v systéme JOSEPHINE.
10. Úspešný uchádzač v zmluve najneskôr v čase jej uzavretia uvedie údaje o všetkých známych subdodávateľoch, údaje o osobe oprávnenej konať za subdodávateľa v rozsahu meno a priezvisko, adresa pobytu a dátum narodenia. Tým nie je dotknutá zodpovednosť úspešného uchádzača za plnenie zmluvy.
11. Uchádzač berie na vedomie, že ak ide o dokumenty v ponuke, ktoré sú podpísané alebo obsahujú odtlačok pečiatky, predkladajú sa v elektronickej podobe s uvedením mena a priezviska osôb, ktoré dokumenty podpísali a dátumu podpisu, bez uvedenia podpisu týchto osôb a odtlačku pečiatky.

### Jazyk ponuky

Ponuky, návrhy a ďalšie doklady a dokumenty vo verejnom obstarávaní sa predkladajú v štátnom jazyku. Ak je doklad alebo dokument vyhotovený v cudzom jazyku, predkladá sa spolu s jeho úradným prekladom do štátneho jazyka; to neplatí pre ponuky, návrhy, doklady a dokumenty vyhotovené v českom jazyku. Ak sa zistí rozdiel v ich obsahu, rozhodujúci je úradný preklad do štátneho jazyka.

### Mena a ceny uvádzané v ponuke

* 1. Uchádzačom navrhovaná zmluvná cena za dodanie požadovaného predmetu zákazky, uvedená v ponuke uchádzača, bude vyjadrená v mene EUR (netto cena).
  2. Cena za obstarávaný predmet zákazky musí byť stanovená podľa zákona NR SR č. 18/1996 Z. z. o cenách v znení neskorších predpisov a vyhlášky MF SR č. 87/1996 Z. z., ktorou sa vykonáva zákon Národnej rady Slovenskej republiky č.18/1996 Z. z. o cenách.
  3. Ponuková cena musí pokryť náklady na celý predmet zákazky tak, ako je to uvedené v oznámení o vyhlásení verejného obstarávania a v týchto súťažných podkladoch.
  4. Je výhradnou povinnosťou uchádzača, aby si dôsledne preštudoval oznámenie o vyhlásení verejného obstarávania, súťažné podklady a všetky dokumenty poskytnuté obstarávateľskou organizáciou, ktoré môžu akýmkoľvek spôsobom ovplyvniť cenu a charakter ponuky alebo dodávku predmetu zákazky. Navrhovaná cena musí byť stanovená podľa platných právnych predpisov. V prípade, že uchádzač bude úspešný, nebude akceptovaný žiadny nárok uchádzača na zmenu ponukovej ceny z dôvodu chýb a opomenutí jeho povinností.
  5. Ak je uchádzač platiteľom dane z pridanej hodnoty (ďalej len „DPH“), navrhovanú zmluvnú cenu uvedie v zložení:

- navrhovaná zmluvná cena bez DPH; (netto cena)

- sadzba DPH a výška DPH;

- navrhovaná zmluvná cena vrátane DPH.

* 1. Ak uchádzač nie je platiteľom DPH, uvedie navrhovanú zmluvnú cenu celkom (netto cena). Na skutočnosť, že nie je platiteľom DPH, upozorní v ponuke.

### Zábezpeka ponuky

* 1. Zábezpeka na zabezpečenie viazanosti ponuky sa vyžaduje.
  2. Zábezpeka je stanovená vo výške **194 000 EUR** (slovom: stodeväťdesiatštyritisíc eur), a to v prípade predloženia ponuky na všetky časti.
  3. Pri predložení ponuky iba na niektorú z časti uchádzač si sám vypočíta výšku zábezpeky, podľa toho na ktorú časť predmetu zákazky predkladá ponuku.

Časť 1 výška zábezpeky: **37 000 EUR**;

Časť 2 výška zábezpeky: **109 000 EUR**;

Časť 3 výška zábezpeky: **26 000 EUR**;

Časť 4 výška zábezpeky: **22 000 EUR**;

a)poskytnutím bankovej záruky za uchádzača,

b)zložením finančných prostriedkov na bankový účet obstarávateľskej organizácie, alebo

c)poskytnutím poistenia záruky za uchádzača.

* 1. **Podmienky zloženia zábezpeky ponuky**

**a)Poskytnutie bankovej záruky za uchádzača**

Uchádzač doklad o poskytnutí bankovej záruky, predkladá (**okrem skenu** dokladu v systéme JOSEPHINE) aj v **listinnej podobe** v lehote na predkladanie ponúk na adresu verejného obstarávateľa:

Dopravný podnik Bratislava, akciová spoločnosť

Olejkárska 1

814 52 Bratislava.

Kontaktné miesto: prízemie - podateľňa v čase: pondelok až piatok 07:00 –15:00 hod.

Uchádzač vloží originál bankovej záruky do samostatnej nepriehľadnej obálky, ktorá musí byť uzatvorená a označená heslom súťaže: „**Banková záruka – Čistenie vozidiel MHD**“ a s poznámkou „SÚŤAŽ-NEOTVARAŤ“.

Ak banková záruka nebude súčasťou ponuky, bude uchádzač z verejnej súťaže vylúčený.

V bankovej záruke musí banka písomne vyhlásiť, že uspokojí verejného obstarávateľa (veriteľa) za uchádzača do výšky finančných prostriedkov, ktoré veriteľ požaduje ako zábezpeku viazanosti ponuky uchádzača.

**b)Zloženie finančných prostriedkov na bankový účet obstarávateľskej organizácie**

Finančné prostriedky v stanovenej výške musia byť zložené na účet obstarávateľskej organizácie vedený v Všeobecnej úverovej banke, a.s.:

IBAN: SK98 0200 0000 0000 4800 9012

SWIFT: SUBASKBX

s uvedením identifikácie uchádzača do poznámky pri platbe: vnútroštátne identifikačné číslo uchádzača. Uchádzač uvedie do správy pre prijímateľa svoje obchodné meno. Finančné prostriedky musia byť pripísané na účte obstarávateľskej organizácie najneskôr v deň uplynutia lehoty na predkladanie ponúk.

Doba platnosti zábezpeky ponuky poskytnutej zložením finančných prostriedkov na účet obstarávateľskej organizácie trvá do uplynutia lehoty viazanosti ponúk, resp. do uplynutia primerane predĺženej lehoty viazanosti ponúk.

**c)Poskytnutie poistenia záruky za uchádzača**

Poistná zmluva musí byť uzatvorená v súlade s platnou legislatívou o poisťovníctve tak, že poisteným je uchádzač a oprávnenou osobou z poistnej zmluvy je verejný obstarávateľ. Doba platnosti poistenia záruky musí byť určená v poistenej zmluve, ako aj v doklade vystavenom poisťovňou o existencii poistenia záruky, minimálne do skončenia lehoty viazanosti ponúk. Z dokladu vystaveného poisťovňou musí ďalej vyplývať, že poisťovňa uspokojí oprávnenú osobu (verejného obstarávateľa) za poisteného (uchádzača) v prípade prepadnutia jeho zábezpeky v prospech verejného obstarávateľa v tejto súťaži, pričom v texte dokladu vystaveného poisťovňou musí byť súťaž nezameniteľne identifikovateľná názvom súťaže a číslom Oznámenia o vyhlásení, ktorým bola vyhlásená.

Poisťovňa sa musí bezpodmienečne zaviazať zaplatiť na účet verejného obstarávateľa pohľadávku krytú poistením záruky do 7 (siedmich) dní po doručení výzvy verejného obstarávateľa na jej zaplatenie.

Poistenie záruky vzniká dňom uzavretia poistnej zmluvy medzi poisťovňou a poisteným (uchádzačom) a zábezpeka vzniká doručením dokladu vystaveného poisťovňou o poistení záruky verejnému obstarávateľovi.

Uchádzač v ponuke predloží doklad o poistení záruky – originál poistenia záruky.

Uchádzač doklad o poskytnutí poistenia záruky, predkladá (**okrem skenu** dokladu v systéme JOSEPHINE) aj v **listinnej podobe** v lehote na predkladanie ponúk na adresu verejného obstarávateľa. Uchádzač vloží originál poistenia záruky do samostatnej nepriehľadnej obálky, ktorá musí byť uzatvorená a označená heslom súťaže: „**Poistenie záruky – Čistenie vozidiel MHD**“ a s poznámkou „SÚŤAŽ-NEOTVARAŤ“.

* 1. **Podmienky uvoľnenia alebo vrátenia zábezpeky:**

Verejný obstarávateľ uvoľní alebo vráti uchádzačovi zábezpeku do siedmich dní odo dňa:

- uplynutia lehoty viazanosti ponúk,

- márneho uplynutia lehoty na doručenie námietky, ak ho verejný obstarávateľ vylúčil z verejného obstarávania, alebo ak verejný obstarávateľ zruší použitý postup zadávania zákazky, alebo

- uzavretia Zmluvy.

- Zábezpeka prepadne v prospech verejného obstarávateľa, ak uchádzač odstúpi od svojej ponuky v lehote viazanosti ponúk alebo neposkytne súčinnosť alebo odmietne uzavrieť Zmluvu podľa § 56 ods. 8 až 15 Zákona.

- Odstúpenie od svojej ponuky uchádzač bezodkladne oznámi prostredníctvom určeného spôsobu komunikácie verejnému obstarávateľovi.

- V prípade predĺženia lehoty viazanosti ponúk podľa bodu 10.1 časti A.1 Pokyny pre uchádzačov týchto SP verejný obstarávateľ oznámi uchádzačom cez systém JOSEPHINE novú lehotu viazanosti ponúk.

- Zábezpeka vo forme finančných prostriedkov zložených na bankový účet verejného obstarávateľa v prípade predĺženia lehoty viazanosti ponúk naďalej zabezpečuje viazanosť ponuky až do uplynutia predĺženej lehoty viazanosti ponúk.

- Platnosť zábezpeky vo forme bankovej záruky alebo poistenia záruky v prípade predĺženia lehoty viazanosti ponúk je uchádzač povinný predĺžiť a doručiť originál bankovej záruky alebo poistenia záruky do 10 pracovných dní odo dňa doručenia predmetného oznámenia o predĺžení lehoty viazanosti ponúk. Uchádzač môže nahradiť bankovú záruku alebo poistenie záruky zložením finančných prostriedkov na bankový účet verejného obstarávateľa v požadovanej výške v tejto lehote.

- V prípade nedoručenia predĺženia platnosti zábezpeky bude verejný obstarávateľ postupovať v zmysle § 53 ods. 1 ZVO.

### Obsah ponuky

Ponuka predložená uchádzačom musí obsahovať doklady, dokumenty a vyhlásenia podľa týchto súťažných podkladov, vo forme uvedenej v týchto súťažných podkladoch a v oznámení o vyhlásení verejného obstarávania, doplnené tak ako je to stanovené v týchto bodoch súťažných podkladov.

Obstarávateľská organizácia odporúča uchádzačom predložiť aj zoznam všetkých predkladaných dokladov, dokumentov a vyhlásení.

1. Ponuka predložená uchádzačom v lehote na predkladanie ponúk musí obsahovať:
2. zoznam **predložených dokladov** a dokumentov s označením čísla strany a vyhlásenie uchádzača „*súhlasím so znením obchodných podmienok a všetkých ďalších podmienok obsiahnutých v súťažnej dokumentácii, vzťahujúcich sa na obstaranie predmetnej zákazky“.*
3. identifikačný list uchádzača:

- obchodné meno,

- právna forma,

- sídlo,

- štatutárny orgán,

- prípadne osoba splnomocnená na podpisovanie ponuky,

- kontaktná osoba na doručovanie,

- IČO,

- DIČ,

- IČ DPH,

- bankové spojenie,

- e-mailová adresa,

- telefónne číslo,

v prípade skupiny dodávateľov jasné označenie splnomocnenca skupiny dodávateľov (ak je to relevantné),

1. dokumenty/doklady preukazujúce **splnenie podmienok účasti** týkajúce sa osobného postavenia a splnenie podmienok účasti týkajúce sa odbornej alebo technickej spôsobilosti uvedených v časti *B.3 Podmienky účasti* týchto súťažných podkladov; dokumenty/doklady musia byť v originálnej forme alebo úradne overené, alebo Jednotný európsky dokument (**JED**)**,**
2. uchádzač môže doklady na preukázanie splnenia podmienok účasti predbežne nahradiť JED-om,; uchádzač vyplní časti I. až III. JED-u a **môže vyplniť len oddiel α: GLOBÁLNY ÚDAJ PRE VŠETKY PODMIENKY ÚČASTI časti IV JED-u** bez toho, aby musel vyplniť iné oddiely časti IV JED-u.
3. v aktuálnom prípade predloží formulár JED aj za každého člena skupiny dodávateľov a subdodávateľov;
4. Návrh na plnenie kritérií na hodnotenie ponúk v zmysle časti *A.2 Kritériá na vyhodnotenie ponúk a pravidlá jeho uplatnenia* týchto súťažných podkladov vypracovaný podľa Prílohy č. 1 – Návrh na plnenie kritérií-sumár spolu s Prílohou č. 2 – Návrh na plnenie kritérií pre časť 1, 2, 3, 4;
5. Návrh zmluvy vypracovaný v súlade s časťou *B.1 Obchodné podmienky dodania predmetu obstarávania* k týmto súťažných podkladov. Návrh zmluvy nesmie obsahovať žiadne ustanovenie, ktoré by bolo v rozpore s požiadavkami obstarávateľskej organizácie stanovenými v oznámení o vyhlásení verejného obstarávania a v týchto súťažných podkladoch. Návrh zmluvy musí byť podpísaný oprávnenou osobou, ktorá môže konať v mene uchádzača;
6. Doklad o zložení zábezpeky ponuky podľa bodu 18 týchto súťažných podkladov;
7. Podiel plnenia zo Zmluvy vypracovaný podľa prílohy č. 3 - Podiel plnenia zo zmluvy týchto súťažných podkladov. Ak uchádzač nemá v úmysle zadať podiel zákazky tretím osobám, je túto skutočnosť povinný vyslovene uviesť vo svojej ponuke;
8. Čestné vyhlásenie záujemcu k participácii na vypracovaní ponuky inou osobou podľa prílohy č.4 týchto súťažných podkladov (ak je to relevantné).
9. Čestné vyhlásenie pre prípad uplatnenia rozhodného  kritéria na hodnotenie ponúk v zmysle bodu 2. časti A2. týchto SP. Vzor čestného vyhlásenia tvorí prílohu č. 5 týchto súťažných podkladov
10. V prípade skupiny dodávateľov čestné vyhlásenie skupiny dodávateľov, podpísané všetkými členmi skupiny alebo osobou/osobami oprávnenými konať v danej veci za každého člena skupiny, v ktorom vyhlásia, že v prípade prijatia ich ponuky obstarávateľskou organizáciou vytvoria všetci členovia skupiny dodávateľov požadované právne vzťahy;
11. V prípade skupiny dodávateľov vystavené splnomocnenie pre jedného z členov skupiny, ktorý bude oprávnený prijímať pokyny za všetkých a konať v mene všetkých ostatných členov skupiny, podpísané všetkými členmi skupiny alebo osobou/osobami oprávnenými konať v danej veci za každého člena skupiny. Úkony splnomocneného zástupcu za skupinu dodávateľov budú voči obstarávateľskej organizácii záväzné. Písomné splnomocnenie musí byť podpísané všetkými členmi skupiny dodávateľov, podpisy musia byť úradne osvedčené;

Všetky časti ponuky ako aj predložená dokumentácia, čestné vyhlásenia, návrh zmluvy a jej prílohy, pokiaľ v týchto súťažných podkladoch nie je určené inak, musia byť podpísané uchádzačom, jeho štatutárnym orgánom alebo členom štatutárneho orgánu alebo iným zástupcom uchádzača, ktorý je oprávnený konať v mene uchádzača v záväzkových vzťahoch. Ak uchádzač splnomocní/poverí tretiu osobu konať za neho pri podpise dokumentov predkladaných v súťaži vrátane zmluvy, musí byť súčasťou ponuky aj plnomocenstvo (poverenie) splnomocňujúce takúto osobu na podpis dokumentov predkladaných v súťaži vrátane zmluvy, ktorá má byť výsledkom tejto súťaže. V prípade, že ponuku predkladá skupina dodávateľov, všetky časti ponuky vrátane dokumentov uvedených vyššie, musia byť podpísané všetkými členmi skupiny alebo osobou/osobami oprávnenými konať v danej veci za ostatných členov skupiny.

### Náklady na ponuku

* 1. Všetky náklady a výdavky spojené s prípravou a predložením ponuky znáša uchádzač bez finančného nároku voči obstarávateľskej organizácii, bez ohľadu na výsledok verejného obstarávania.
  2. Ponuky predložené v lehote na predkladanie ponúk sa počas plynutia lehoty viazanosti a po uplynutí lehoty viazanosti ponúk uchádzačom nevracajú. Zostávajú ako súčasť dokumentácie vyhlásenej verejnej súťaže.

## 4. Predkladanie ponuky

### Záujemca/uchádzač oprávnený predložiť ponuku

* 1. Záujemcom je hospodársky subjekt, ktorý má záujem o účasť vo verejnom obstarávaní a uchádzačom hospodársky subjekt, ktorý predložil ponuku.
  2. Záujemcom / uchádzačom môže byť fyzická osoba alebo právnická osoba vystupujúca voči verejnému obstarávateľovi samostatne alebo skupina fyzických osôb/právnických osôb vystupujúcich voči verejnému obstarávateľovi spoločne.
  3. Skupina dodávateľov nemusí vytvoriť určitú právnu formu do predloženia ponuky. V prípade, ak bude ponuka skupiny dodávateľov prijatá, tak všetci členovia skupiny dodávateľov, z dôvodu riadneho plnenia zmluvy, budú povinní vytvoriť medzi sebou určitú právnu formu (napr. podľa Občianskeho zákonníka, alebo Obchodného zákonníka).
  4. V prípade vytvorenia právnych vzťahov, na ktorých základe nevzniká nový subjekt s právnou subjektivitou, musí byť jasné a zrejmé, ako sú stanovené ich vzájomné práva a povinnosti, kto a akou časťou sa bude podieľať na plnení a skutočnosť, že všetci členovia budú ručiť za záväzky spoločne a nerozdielne. Úspešný uchádzač (skupina dodávateľov) musí predložiť verejnému obstarávateľovi originál alebo úradne overenú kópiu originálu dokumentu, ktorá preukazuje splnenie uvedených podmienok a to najneskôr v deň uzatvorenia (podpisu) zmluvy, ktorá má byť výsledkom tohto verejného obstarávania.
  5. Skupina dodávateľov preukazuje splnenie podmienok účasti vo verejnom obstarávaní týkajúcich sa osobného postavenia za každého člena skupiny osobitne a splnenie podmienok účasti vo verejnom obstarávaní týkajúcich sa finančného a ekonomického postavenia a technickej spôsobilosti alebo odbornej spôsobilosti preukazuje spoločne. Oprávnenie dodávať tovar, uskutočňovať stavebné práce alebo poskytovať službu preukazuje člen skupiny len vo vzťahu k tej časti predmetu zákazky alebo koncesie, ktorú má zabezpečiť.
  6. Skupina dodávateľov môže využiť zdroje účastníkov skupiny dodávateľov alebo iných osôb podľa § 33 ods. 2, kapacity účastníkov skupiny dodávateľov alebo iných osôb podľa § 34 ods. 3 zákona o verejnom obstarávaní.

### Predloženie ponuky

* 1. Každý uchádzač môže vo verejnom obstarávaní predložiť iba jednu ponuku na ktorúkoľvek z častí resp. na všetky časti, buď samostatne sám za seba alebo ako člen skupiny dodávateľov v elektronickej forme, a to výlučne prostredníctvom elektronického systému JOSEPHINE.
  2. Ponuky sa budú predkladať elektronicky v zmysle § 49 ods. 1 písm. a) zákona o verejnom obstarávaní do systému JOSEPHINE, umiestnenom na webovej adrese <https://josephine.proebiz.com/>, v lehote na predkladanie ponúk podľa bodu 23.2.
  3. Autentifikovaný uchádzač si po prihlásení do systému JOSEPHINE v Prehľade zákaziek vyberie predmetnú zákazku a vloží svoju ponuku do určeného formulára na príjem ponúk, ktorý nájde v záložke „Ponuky“.

* 1. Po úspešnom nahraní ponuky do systému JOSEPHINE je uchádzačovi odoslaný notifikačný informatívny e-mail (a to na emailovú adresu užívateľa uchádzača, ktorý ponuku nahral).
  2. Ponuka uchádzača predložená po uplynutí lehoty na predkladanie ponúk sa elektronicky neotvorí.
  3. Uchádzač môže predloženú ponuku vziať späť do uplynutia lehoty na predkladanie ponúk. Uchádzač pri odvolaní ponuky postupuje obdobne ako pri vložení prvotnej ponuky (kliknutím na tlačidlo „Stiahnuť ponuku“ a predložením novej ponuky).
  4. Požiadavka verejného obstarávateľa, ktoré doklady, dokumenty a ďalšie písomnosti musia byť predložené v ponuke je uvedená v bode 15. tohto oddielu súťažných podkladov.
  5. V kontextu zákona o verejnom obstarávaní, § 49 bod 1a upozorňujeme uchádzačov na náležitosti predkladania ponúk elektronicky. Heslo súťaže: „**Čistenie vozidiel MHD“.**

### Miesto a lehota na predkladanie ponúk

* 1. Ponuky sa predkladajú elektronicky prostredníctvom systému JOSEPHINE (webová adresa systému je **https://josephine.proebiz.com/sk/tender/7628/summary**, kde autentifikovaný uchádzač vkladá ponuku danej zákazke.
  2. Lehota na predkladanie ponúk uplynie dňom: **22/07/2020 o 09:00 hod.** stredoeurópskeho času.
  3. Ponuka uchádzača predložená po uplynutí lehoty na predkladanie ponúk stanovenej v bode 23.2. tejto časti súťažných podkladov sa elektronicky neotvoria.

### Doplnenie, zmena a odvolanie ponuky

* 1. Uchádzač môže predloženú ponuku doplniť, zmeniť alebo odvolať do uplynutia lehoty na predkladanie ponúk. Doplnenie alebo zmenu ponuky je možné vykonať prostredníctvom funkcionality webovej aplikácie JOSEPHINE v primeranej lehote pred uplynutím lehoty na predkladanie ponúk. Uchádzač pri zmene a odvolaní ponuky postupuje obdobne ako pri vložení prvotnej ponuky (kliknutím na tlačidlo Stiahnuť ponuku a predložením novej ponuky).

## 5. Otváranie a vyhodnotenie ponúk

### Otváranie ponúk

* 1. Otváranie ponúk, t.j. sprístupnenie elektronických ponúk v systéme JOSEPHINE sa uskutoční dňa **22/07/2020** **o 10:00 hod.** v mieste sídla obstarávateľskej organizácie.
  2. Verejný obstarávateľ a obstarávateľ najneskôr do piatich pracovných dní odo dňa otvárania ponúk podľa § 52 ods. 3 pošlú všetkým uchádzačom, ktorí predložili ponuky v lehote na predkladanie ponúk zápisnicu z ich otvárania, ktorá obsahuje údaje zverejnené podľa § 52 ods. 2.
  3. Komunikácia medzi uchádzačom/uchádzačmi a verejným obstarávateľom / komisiou na vyhodnotenie ponúk počas vyhodnotenia ponúk a vyhodnotenia splnenia podmienok účasti bude prebiehať elektronicky, prostredníctvom komunikačného rozhrania systému JOSEPHINE. Uchádzač musí písomné vysvetlenie/doplnenie ponuky na základe požiadavky doručiť verejnému obstarávateľovi prostredníctvom určenej komunikácie v systému JOSEPHINE.
  4. Obstarávateľská organizácia bezodkladne prostredníctvom komunikačného rozhrania systému JOSEPHINE upovedomí uchádzača, že bol vylúčený alebo že jeho ponuka bola vylúčená s uvedením dôvodu a lehoty, v ktorej môže byť doručená námietka.
  5. Úspešnému uchádzačovi bude prostredníctvom komunikačného rozhrania systému JOSEPHINE bezodkladne zaslané oznámenie, že jeho ponuku prijíma a neúspešným uchádzačom zaslané oznámenie, že ich ponuka neuspela s uvedením dôvodov, pre ktoré ich ponuka nebola prijatá.
  6. Pravidlá pre doručovanie – zásielka sa považuje za doručenú uchádzačovi ak jej adresát bude mať objektívnu možnosť oboznámiť sa s jej obsahom, t.j. ako náhle sa dostane zásielka do sféry jeho dispozície. Za okamih doručenia sa v systéme JOSEPHINE považuje okamih jej odoslania v systéme JOSEPHINE a to v súlade s funkcionalitou systému.

### Preskúmanie ponúk

* 1. Do procesu vyhodnocovania ponúk budú zaradené tie ponuky, ktoré:
* obsahujú náležitosti určené v bode 15 a 19 týchto súťažných podkladov;
* zodpovedajú požiadavkám a podmienkam uvedeným v oznámení o vyhlásení verejného obstarávania a v týchto súťažných podkladoch;
* obsahujú všetky doklady a dokumenty, ktorými uchádzač preukazuje splnenie podmienok účasti vo verejnej súťaži.
  1. Platnou ponukou je ponuka, ktorá zároveň neobsahuje žiadne obmedzenia alebo výhrady, ktoré sú v rozpore s požiadavkami a podmienkami uvedenými obstarávateľskou organizáciou v oznámení o vyhlásení verejného obstarávania a v týchto súťažných podkladoch.

Uchádzači, ktorých ponuky nespĺňajú tieto podmienky a požiadavky alebo ponuky, ktoré nespĺňajú tieto podmienky a požiadavky, budú z verejného obstarávania vylúčení/vylúčené.

* 1. Uchádzač bude upovedomený o vylúčení uchádzača alebo ponuky s uvedením dôvodu vylúčenia.

### Mena na vyhodnotenie ponúk

* 1. Ceny uvedené v ponukách uchádzačov sa budú vyhodnocovať v mene euro.

### Vyhodnotenie ponúk

* 1. Komisia vyhodnotí jednotlivé časti ponuky z hľadiska splnenia požiadaviek obstarávateľa na predmet zákazky a vylúči ponuky, ktoré nespĺňajú požiadavky na predmet zákazky uvedené v oznámení o vyhlásení verejného obstarávania, v súťažných podkladoch a v iných dokumentoch poskytnutých obstarávateľom. Ak obstarávateľská organizácia vyžadovala od uchádzačov zábezpeku, komisia posúdi zloženie zábezpeky.
  2. Komisia vyhodnocuje ponuky, ktoré neboli vylúčené, podľa kritérií určených v súťažných podkladoch, ktoré sú nediskriminačné a podporujú hospodársku súťaž.
  3. Ak sa pri určitej zákazke javí ponuka ako mimoriadne nízka vo vzťahu k tovaru, stavebným prácam alebo službe, komisia písomne požiada uchádzača o vysvetlenie týkajúce sa tej časti ponuky, ktoré sú pre jej cenu podstatné.
  4. Obstarávateľská organizácia vylúči z verejného obstarávania ponuku uchádzača, ak budú naplnené skutočnosti podľa § 53 ods. 5 zákona o verejnom obstarávaní.
  5. Úspešným uchádzačom pri hodnotení jednotlivých časti ponúk sa stane ten, ktorý sa po vyhodnotení kritérií na vyhodnotenie ponúk hodnotenej časti ponuky, v zmysle hodnotiacich kritérií a postupov uvedených v časti A.2 Kritériá na vyhodnotenie ponúk a pravidlá ich uplatnenia, umiestni na prvom mieste a zároveň preukáže splnenie podmienok účasti.

1. **Vyhodnotenie splnenia podmienok účasti uchádzačov**
   1. Vyhodnotenie splnenia podmienok účasti uchádzačov bude založené na posúdení splnenia podmienok účasti:

* osobného postavenia podľa § 32 zákona o verejnom obstarávaní a
* technickej alebo odbornej spôsobilosti uchádzača podľa § 34 v súlade s oznámením o vyhlásení verejného obstarávania a týmito súťažnými podkladmi.
  1. Skupina dodávateľov preukazuje splnenie podmienok účasti vo verejnom obstarávaní týkajúcich sa osobného postavenia za každého člena skupiny osobitne a splnenie podmienok účasti vo verejnom obstarávaní týkajúcich sa finančného a ekonomického postavenia a technickej spôsobilosti alebo odbornej spôsobilosti preukazuje spoločne. Oprávnenie dodávať tovar, uskutočňovať stavebné práce alebo poskytovať službu preukazuje člen skupiny len vo vzťahu k tej časti predmetu zákazky alebo koncesie, ktorú má zabezpečiť. Splnenie podmienok účasti uchádzačov vo verejnej súťaži sa bude posudzovať z dokladov predložených podľa požiadaviek, uvedených v oznámení o vyhlásení verejného obstarávania. Doklady musia byť predložené ako originály alebo ich úradne osvedčené kópie.
  2. Obstarávateľská organizácia požiada uchádzača o vysvetlenie alebo doplnenie predložených dokladov vždy, keď z predložených dokladov nemožno posúdiť ich platnosť alebo splnenie podmienky účasti. Uchádzač musí odoslať vysvetlenie alebo požadované doplnenie predložených dokladov v lehote podľa § 40 ods. 4 písm. a) zákona o verejnom obstarávaní.
  3. Obstarávateľská organizácia vylúči z verejného obstarávania uchádzača, ak budú naplnené skutočnosti podľa § 40 ods. 6 alebo 7 zákona o verejnom obstarávaní.
  4. Obstarávateľská organizácia písomne požiada uchádzača alebo záujemcu, aby v lehote, ktorá nesmie byť kratšia ako päť pracovných dní ( ak obstarávateľská organizácia neurčí dlhšiu lehotu) odo dňa doručenia žiadosti, nahradil inú osobu, prostredníctvom ktorej preukazuje finančné a ekonomické postavenie alebo technickú spôsobilosť alebo odbornú spôsobilosť, ak existujú dôvody na jej vylúčenie.
  5. Doklady na preukázanie splnenia podmienky účasti možno predbežne nahradiť jednotným európskym dokumentom podľa § 39 zákona o verejnom obstarávaní.

## 6. Dôvernosť a etika vo verejnom obstarávaní

### Dôvernosť procesu verejného obstarávania

* 1. Informácie týkajúce sa preskúmania, vysvetlenia, vyhodnotenia, vzájomného porovnania ponúk a odporúčaní prijatia ponuky sú dôverné. Členovia komisie na vyhodnotenie ponúk a zodpovedné osoby obstarávateľskej organizácie nesmú počas prebiehajúceho procesu vyhlásenej verejnej súťaže poskytnúť alebo zverejniť uvedené informácie ani uchádzačom, ani žiadnym iným osobám.
  2. Informácie, ktoré uchádzač v ponuke označí za dôverné, nebudú zverejnené alebo inak použité bez predošlého súhlasu uchádzača, pokiaľ uvedené nebude v rozpore so zákonom o verejnom obstarávaní a inými všeobecne záväznými právnymi predpismi/osobitnými predpismi.

## 7. Prijatie ponuky

### Informácia o výsledku vyhodnotenia ponúk

* 1. Obstarávateľská organizácia zašle v súlade s § 55 zákona o verejnom obstarávaní informáciu o výsledku vyhodnotenia ponúk. Obstarávateľská organizácia pristúpi k uzavretiu zmluvy po uplynutí zákonom stanovených lehôt. Obstarávateľská organizácia vyzve uchádzača na poskytnutie súčinnosti k podpisu zmluvy.
  2. Obstarávateľská organizácia apeluje na uchádzačov, aby pristúpili zodpovedne k poskytnutiu súčinnosti k podpisu zmluvy a najmä, aby včas zabezpečili registráciu do Registra partnerov verejného sektora (podľa zákon č. 315/2016 Z.z.), a to vo vzťahu k sebe ako zmluvnej strane a zároveň vo vzťahu k subdodávateľom, na ktorých sa táto povinnosť vzťahuje podľa zákona č. 315/2016 Z.z.. Uchádzač bude postupovať pri registrácií podľa toho zákona č. 315/2016 Z.z.

### Uzavretie zmluvy

* 1. Obstarávateľ nesmie uzavrieť zmluvu s uchádzačom, ktorý má povinnosť zapisovať sa do registra partnerov verejného sektora a nie je zapísaný v registri partnerov verejného sektora alebo ktorého subdodávatelia alebo subdodávatelia podľa osobitného predpisu, ktorí majú povinnosť zapisovať sa do registra partnerov verejného sektora a nie sú zapísaní v registri partnerov verejného sektora.
  2. Uzavretá zmluva nesmie byť v rozpore so súťažnými podkladmi a s ponukou predloženou úspešným uchádzačom.
  3. Obstarávateľ môže uzavrieť zmluvu s úspešným uchádzačom najskôr jedenásty deň odo dňa odoslania informácie o výsledku vyhodnotenia ponúk podľa § 55 ZVO, ak nebola doručená žiadosť o nápravu, ak žiadosť o nápravu bola doručená po uplynutí lehoty podľa § 164 ods. 3 ZVO alebo ak neboli doručené námietky podľa § 170 ZVO.
  4. V prípade, ak bola doručená žiadosť o nápravu alebo námietka, obstarávateľská organizácia pri uzatváraní zmluvy postupuje podľa § 56 ods. 3 až 6 zákona o verejnom obstarávaní.
  5. Úspešný uchádzač alebo uchádzači sú povinní poskytnúť obstarávateľskej organizácii riadnu súčinnosť potrebnú na uzavretie zmluvy tak, aby mohla byť uzavretá do 10 pracovných dní odo dňa uplynutia lehoty podľa § 56 ods. 2 až 7 zákona o verejnom obstarávaní, ak bol na jej uzavretie písomne vyzvaný.
  6. Ak úspešný uchádzač odmietne uzavrieť zmluvu alebo nie sú splnené povinnosti podľa § 56 ods. 8 zákona o verejnom obstarávaní, obstarávateľská organizácia môže uzavrieť zmluvu s uchádzačom, ktorí sa umiestnil ako druhý v poradí.
  7. Ak uchádzač alebo uchádzači, ktorí sa umiestnili ako druhí v poradí odmietnu uzavrieť zmluvu, koncesnú zmluvu alebo rámcovú dohodu, neposkytnú obstarávateľskej organizácii riadnu súčinnosť potrebnú na ich uzavretie tak, aby mohli byť uzavreté do 10 pracovných dní odo dňa, keď boli na ich uzavretie písomne vyzvaní, obstarávateľská organizácia môže uzavrieť zmluvu, koncesnú zmluvu alebo rámcovú dohodu s uchádzačom alebo uchádzačmi, ktorí sa umiestnili ako tretí v poradí.
  8. Uchádzač alebo uchádzači, ktorí sa umiestnili ako tretí v poradí, sú povinní poskytnúť obstarávateľskej organizácii riadnu súčinnosť, potrebnú na uzavretie zmluvy, koncesnej zmluvy alebo rámcovej dohody tak, aby mohli byť uzavreté do 10 pracovných dní odo dňa, keď boli na ich uzavretie písomne vyzvaní.

## 8. Zrušenie použitého postupu zadávania zákazky

### Zrušenie použitého postupu zadávania zákazky

* 1. Obstarávateľská organizácia zruší použitý postup zadávania zákazky, ak

- ani jeden uchádzač nesplnil podmienky účasti vo verejnom obstarávaní a uchádzač neuplatnil námietky v lehote podľa tohto zákona,

- nedostal ani jednu ponuku,

- ani jedna z predložených ponúk nezodpovedá požiadavkám určeným podľa § 42 alebo § 45 a uchádzač nepodal námietky v lehote podľa tohto zákona,

- jeho zrušenie nariadil úrad.

* 1. Obstarávateľská organizácia môže zrušiť verejné obstarávanie alebo jeho časť aj vtedy, ak sa zmenili okolnosti, za ktorých sa vyhlásilo verejné obstarávanie, ak sa v priebehu postupu verejného obstarávania vyskytli dôvody hodné osobitného zreteľa, pre ktoré nemožno od obstarávateľskej organizácie požadovať, aby vo verejnom obstarávaní pokračovala, najmä ak sa zistilo porušenie zákona o verejnom obstarávaní, ktoré má alebo by mohlo mať zásadný vplyv na výsledok verejného obstarávania, ak nebolo predložených viac ako dve ponuky alebo ak navrhované ceny v predložených ponukách sú vyššie ako predpokladaná hodnota, alebo ak Hlavné mesto Slovenskej republiky Bratislava z akéhokoľvek dôvodu neposkytlo obstarávateľskej organizácií finančné prostriedky určené na vykonanie predmetu zákazky. Ak bola predložená len jedna ponuka a obstarávateľská organizácia nezruší verejné obstarávanie alebo jeho časť, je povinná zverejniť v profile odôvodnenie, prečo verejné obstarávanie nezrušila.
  2. Obstarávateľská organizácia bezodkladne upovedomí všetkých uchádzačov alebo záujemcov o zrušení použitého postupu zadávania zákazky s uvedením dôvodu a oznámi postup, ktorý použije pri zadávaní zákazky na pôvodný predmet zákazky.

## 9. Subdodávatelia

1. Obstarávateľská organizácia vyžaduje, aby:
2. uchádzač v ponuke uviedol podiel zákazky, ktorý má v úmysle zadať subdodávateľom, navrhovaných subdodávateľov a predmety subdodávok,
3. navrhovaný subdodávateľ spĺňal podmienky účasti týkajúce sa osobného postavenia a neexistovali u neho dôvody na vylúčenie podľa § 40 ods. 6 písm. a) až h) a ods. 7 zákona o verejnom obstarávaní; oprávnenie dodávať tovar sa preukazuje vo vzťahu k tej časti predmetu zákazky, ktorý má subdodávateľ plniť.
4. Ak navrhovaný subdodávateľ nespĺňa podmienky účasti podľa bodu 34.1.2 týchto súťažných podkladov, obstarávateľská organizácia písomne požiada uchádzača o jeho nahradenie. Uchádzač doručí návrh nového subdodávateľa do piatich pracovných dní odo dňa doručenia žiadosti podľa prvej vety, ak obstarávateľská organizácia neurčila dlhšiu lehotu.
5. Obstarávateľská organizácia vyžaduje, aby úspešný uchádzač v zmluve, najneskôr v čase jej uzavretia uviedol údaje o všetkých známych subdodávateľoch, údaje o osobe oprávnenej konať za subdodávateľa v rozsahu meno a priezvisko, adresa pobytu, dátum narodenia.
6. V prípade zmeny subdodávateľa počas trvania zmluvy, ktorá je výsledkom tohto verejného obstarávania, musí subdodávateľ, ktorého sa návrh na zmenu týka, spĺňať podmienky účasti týkajúce sa osobného postavenia. Úspešný uchádzač je povinný obstarávateľskej organizácii najneskôr 3 (tri) pracovné dni pred zmenou subdodávateľa, predložiť písomné oznámenie o zmene subdodávateľa, ktoré bude obsahovať minimálne: podiel zákazky, ktorý má uchádzač v úmysle zadať subdodávateľovi, konkrétnu časť dodávky, ktorú má subdodávateľ dodať, identifikačné údaje navrhovaného subdodávateľa vrátane údajov o osobe oprávnenej konať za subdodávateľa v rozsahu meno a priezvisko, adresa pobytu, dátum narodenia a preukázanie, že navrhovaný subdodávateľ spĺňa podmienky účasti týkajúce sa osobného postavenia podľa § 32 ods. 1 zákona o verejnom obstarávaní.

# A.2 Kritérium na vyhodnotenie ponúk a pravidlá jeho uplatnenia

## Kritérium na hodnotenie ponúk

**1. Určenie** - Predložené ponuky sa budú vyhodnocovať na základe **najnižšej ceny (netto cena)**  podľa § 44 ods. 3 písm. a) zákona o verejnom obstarávaní. Toto kritérium na vyhodnotenie ponúk sa použije samostatne pre každú zo štyroch častí tejto verejnej súťaže.

**2. Pomenovanie kritéria:**

**Celková cena v EUR bez DPH**

**3. Definícia kritéria:**

**Celková cena v EUR bez DPH**, vypočítaná a vyjadrená v eurách v rozsahu a kvalite, uvedenej v časti B1. Opis premetu zákazky, s uvedením ceny bez DPH.

**Celková cena v EUR bez DPH** bude vypočítaná a vyjadrená podľa bodu 17 časti A.1 Pokyny pre uchádzačov súťažných podkladov v mene EUR, s uvedením ceny bez DPH (netto cena) alebo ceny celkom (netto cena), ak uchádzač nie je platcom DPH. Celkovú zmluvnú cenu za predmet zákazky v € bez DPH (netto cena) alebo cenu celkom (netto cena), ak uchádzač nie je platcom DPH uchádzač uvedie na základe vlastných prepočtov, pričom

- zoberie do úvahy všetky skutočnosti, ktoré sú nevyhnutné na úplné a riadne plnenie zmluvy

- do zmluvnej ceny zahrnie všetky náklady spojené s požadovaným predmetom zákazky.

Komisia určí poradie uchádzačov podľa najnižšej ceny uvedenej v jednotlivých ponukách. To znamená, že na prvom mieste sa umiestni uchádzač, ktorý navrhol najnižšiu cenu. Úspešným uchádzačom sa stane ten uchádzač, ktorý sa umiestnil na prvom mieste. Ostatní uchádzači budú neúspešní.

**Celková cena v EUR bez DPH** za dodanie predmetu zákazky v EUR bez DPH je výsledkom súčtu Ceny bez DPH za 48 mesiacov spolu.

Každá cena uvedená v návrhu na plnenie kritéria musí byť **zaokrúhlená na dve desatinné miesta**.

## Rozhodné kritérium na hodnotenie ponúk

Toto kritérium sa uplatní pri 1, 2, 3 alebo 4. časti zákazky, prípadne pri všetkých vtedy, ak predložia dvaja alebo viacerí uchádzači návrh na plnenie kritéria, na základe ktorého sa umiestnia na priebežnom prvom mieste.

Rozhodné kritérium pre prípad zhody ceny:

1. V danom prípade, komisia vyhodnotí ako úspešný ten návrh, ktorý prostredníctvom predloženého čestného vyhlásenia deklaruje vyšší počet osobohodín ročne odpracovaných ŤZP osobami pre uchádzača na základe pracovného alebo obdobného zmluvného pomeru počas prvých troch rokov účinnosti rámcovej dohody, ktorá má byť výsledkom tohto verejného obstarávania. Úspešný uchádzač zašle verejnému obstarávateľovi elektronicky informáciu o plnení tejto povinnosti do 30 dní po uplynutí 12 mesiacov od účinnosti rámcovej dohody, ktorá má byť výsledkom tohto verejného obstarávania. V prípade nesplnenia uvedenej povinnosti, to znamená, že úspešný uchádzač nepreukáže deklarovaný počet osobohodín po uplynutí jedného roka, je povinný zaplatiť verejnému obstarávateľovi zmluvnú pokutu vo výške 2 000 EUR. Zaplatenie zmluvnej pokuty nezbavuje úspešného uchádzača splniť si deklarovanú povinnosť v nasledujúcom roku. Splnenie tejto povinnosti bude verejný obstarávateľ posudzovať za každý rok samostatne. Verejný obstarávateľ si vyhradzuje právo požadovať doklady preukazujúce pravdivosť informácie podľa predchádzajúcej vety.
2. Dôvodom uplatnenia uvedeného vyhodnocovacieho kritéria je záujem verejného obstarávateľa vytvoriť podmienky a prispieť k zamestnávaniu osôb s ťažkým zdravotným postihnutím, čo prispeje k sociálnej inklúzii a trvalej udržateľnosti sociálneho zmieru. Zamestnávanie osôb s ťažkým zdravotným postihnutím a marginalizovaných skupín obyvateľstva, zlepšovanie kvality a podmienok ich života, pokladá verejný obstarávateľ vo svojej činnosti za súčasť svojich priorít.

## Spôsob hodnotenia ponúk

1. Komisia vykoná otváranie ponúk podľa § 52 zákona o verejnom obstarávaní. Postup vyhodnotenia ponúk bude prebiehať podľa § 66 ods. 7 druhej vety zákona o verejnom obstarávaní.
2. Navrhovaná cena uvedená v Návrhu na plnenie kritéria na vyhodnotenie ponúk pre každú časť zákazky musí zahŕňať všetky náklady, ktoré súvisia, resp. vzniknú v súvislosti s plnením predmetu príslušnej časti zákazky.
3. Návrh na plnenie kritéria na vyhodnotenie ponúk pre časť č. 1 až časť 4 zákazky tvorí prílohu č. 2 a  týchto súťažných podkladov.

# B.1 OBCHODNÉ PODMIENKY POSKYTOVANIA PREDMETU OBSTARÁVANIA

Návrhy Rámcových dohôd na dodanie tovaru pre všetky časti tvoria samostatnú časť súťažných podkladov.

# B.2 OPIS PREDMETU ZÁKAZKY

## 

## Názov zákazky

Označenie zákazky je: NL 16/2020 „Čistenie vozidiel MHD“.

## Finančný objem zákazky

Predpokladaná hodnota zákazky je: 3 914 865 EUR bez DPH.

1. časť 758 252 Eur bez DPH

2. časť 2 192 214 Eur bez DPH

3. časť 521 918 Eur bez DPH

4. časť 442 481 Eur bez DPH

## Predmet zákazky

Predmetom zákazky je čistenie vozidiel MHD (autobusy, trolejbusy, električky) v určených rozsahoch poskytnutých služieb podľa stupňa čistenia, realizovaných v Miestach plnenia a zabezpečenie služieb podľa podmienok stanovených podľa obchodných a zmluvných podmienok uvedených v týchto súťažných podkladoch.. Čistenie vozidiel MHD je navrhované v nasledovnom rozdelení, ktoré zodpovedá danému stupňu údržby:

**Stupeň čistenia „A“ pravidelné denné ošetrenie - hygienické minimum;**

Počty čistení uvedené pri stupni čistenia „A“ v tejto prílohe Zmluvy sú priemernou potrebou čistenia vozidiel v súčasnosti. Počet čistení v sobotu a v nedeľu je v priemere nižší o 50% oproti počtu čistení vykonávaných počas Pracovných dní.

1. **ČISTENIE VOZIDIEL – vozovňa Petržalka (autobusy)**

**Stupeň čistenia „A“ – denné ošetrenie**

Denné ošetrenie bude vykonávané v každej dopravnej prevádzke denne pri návrate a pristavení vozidla na vyhradené čistiace pracovisko v Mieste plnenia v rozsahu:

1. Skontrolovať interiér pohľadom a vyzbierať veľké nečistoty;
2. Očistenie sedadiel od hrubých nečistôt a odpadkov (vrátane priestorov za sedadlami a medzi sedadlami);
3. Odstránenie hrubých nečistôt a odpadkov medzi rámom a zadným sklom;
4. Očistenie rámov všetkých okien;
5. Čistenie a dezinfikovanie horizontálnych aj vertikálnych madiel, zadržovacích tyčí a dopytových tlačidiel dezinfekčným prípravkom;
6. Očistenie prieduchov klimatizácie.
7. Povysávanie a  poumývanie podlahovej krytiny;
8. Povysávanie a  poumývanie podlahy kabínky vodiča;
9. Povysávanie a  poumývanie schodov;
10. Povysávanie a  poumývanie zádverí po zavretí dverí vodičom;
11. Povysávanie a  poumývanie priestoru pod plošinou pre imobilných cestujúcich a
12. Odstránenie zápachu po biologickom znečistení (zvratky, exkrementy, potravinový odpad, a pod.).

**Poznámka:**

Počet čistení vychádza zo súčasnej výpravy vozidiel a potreby vyčistenia vozidiel za mesiac.

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| Stupeň čistenia „A“ denné ošetrenie | | Predpokladaný počet čistení vozidiel za mesiac |
|
| **Autobus** | sólo do 12 m | **880** |
| kĺbový do 20 m | **1860** |

**Technológia:**

1. vysávanie interiéru zabezpečovať priemyselnými vysávačmi na suché aj mokré vysávanie (mať prispôsobenú technológiu vysávania pre čistenie v suchu aj v daždi/snehu); a
2. mokré čistenie, t.j čistenie podlahovým mopom, použiť až po predošlom povysávaní interiéru, aj v prípade hrubého a značne viditeľného znečistenia (šľapaje, fľaky, rozliata farba, vazelína, chemikália, znečistenie bahnom a pod.); a
3. v prípade poruchy vysávača alebo inej skutočnosti neumožňujúcej použitie vysávača – iba vo výnimočnom prípade zabezpečiť zametanie a mokré čistenie podlahy, t. j. čistenie podlahovým mopom; a
4. v prípade nepriaznivých technologických okolností (nízka vonkajšia teplota,...) čistenie podlahy a schodov uvedené v bodoch vyššie nahradiť dôkladným čistením ostatných bodov tohto rozsahu s dôrazom na problematické miesta.

**Čas trvania čistenia:**

5 min / 1 vozidlo

**Poznámka:**

1. Obstarávateľská organizácia si vyhradzuje právo na zmenu kategorizácie počtu vozidiel bežnej potreby z dôvodu prebiehajúceho čistenia vozidiel vodičmi vopred zaslaným písomným upozornením; a
2. vozidlo, ktoré bude naplánované na veľké čistenie vo vlastnej réžii, nebude pristavené na stupeň čistenia „A“.

**Pracoviská:**

1. vozovňa Petržalka – umyvárka na vyhradenom mieste

**Sankcie:**

1. V prípade, ak Poskytovateľ neposkytne Služby v súlade so Zmluvou, Objednávateľ je oprávnený od Poskytovateľa požadovať zaplatenie zmluvnej pokuty vo výške 100 % z ceny čistenia „A“ (uvedené sa vzťahuje na každé, v súlade so Zmluvou, nevyčistené Vozidlo) .
2. V prípade, ak Poskytovateľ vôbec neposkytne Služby, Objednávateľ je oprávnený od Poskytovateľa požadovať zaplatenie zmluvnej pokuty vo výške 100 % z ceny čistenia „A“ (uvedené sa vzťahuje na každé pristavené a nevyčistené Vozidlo).
3. V prípade, ak Poskytovateľ nezabezpečí poskytovanie Služby minimálne s 3-člennou posádkou, ako je uvedené v bode 3.2 Zmluvy,Objednávateľ je oprávnený od Poskytovateľa požadovať zaplatenie zmluvnej pokuty vo výške 150 EUR (jednostopäťdesiat eur) za každý deň porušenia tejto povinnosti.
4. V prípade nedodržania zákazu fajčenia v Mieste plnenia zo strany Poskytovateľa podľa článku 1 bod 1.11 prílohy Zmluvy, Objednávateľ je oprávnený od Poskytovateľa požadovať zaplatenie zmluvnej pokuty vo výške 150 EUR (jednostopäťdesiat eur).

**Požiadavky pre stupeň čistenia A**

**Personálne zabezpečenie čistenia vozidiel**

* stupeň čistenia „A“ zabezpečovať s 3-člennou posádkou v čase od 18:00 do 03:00 hod, ak sa Zmluvné strany nedohodnú inak.

**Nepretržite znamená, že čerpanie povinných prestávok na jedlo a odpočinok zabezpečí Poskytovateľ spôsobom, aby vykonávanie čistení vozidiel bolo zabezpečené bez prerušenia.**

**Technické a materiálové zabezpečenie čistenia vozidiel**

* každá 3-členná posádka bude vybavená priemyselnými vysávačmi v počte 2 ks, vedrami, podlahovými mopmi v počte 3 ks a ostatným pracovným náradím a pomôckami, ako napr. – metly, handry, rukavice a pod.
* pri mokrom čistení používať v každom vozidle vždy čistú vodu, pre prívod ktorej je Objednávateľ povinný sprístupniť dané miesto;
* pre uvedený stupeň čistenia bude 3-členná posádka vybavená čistiacimi (dezinfekčnými) prostriedkami; a
* po každom čistení zabezpečiť ekologickú likvidáciu odpadov.

1. **ČISTENIE VOZIDIEL – vozovňa Trnávka a Jurajov dvor (autobusy, trolejbusy, električky)**

**Stupeň čistenia „A“ – denné ošetrenie**

Denné ošetrenie bude vykonávané v každej dopravnej prevádzke denne pri návrate a pristavení vozidla na vyhradené čistiace pracovisko v Mieste plnenia v rozsahu:

1. Skontrolovať interiér pohľadom a vyzbierať veľké nečistoty;
2. Očistenie sedadiel od hrubých nečistôt a odpadkov (vrátane priestorov za sedadlami a medzi sedadlami);
3. Odstránenie hrubých nečistôt a odpadkov medzi rámom a zadným sklom;
4. Očistenie rámov všetkých okien;
5. Čistenie a dezinfikovanie horizontálnych aj vertikálnych madiel, zadržovacích tyčí a dopytových tlačidiel dezinfekčným prípravkom;
6. Očistenie prieduchov klimatizácie.
7. Povysávanie a  poumývanie podlahovej krytiny;
8. Povysávanie a  poumývanie podlahy kabínky vodiča;
9. Povysávanie a  poumývanie schodov;
10. Povysávanie a  poumývanie zádverí po zavretí dverí vodičom;
11. Povysávanie a  poumývanie priestoru pod plošinou pre imobilných cestujúcich a
12. Odstránenie zápachu po biologickom znečistení (zvratky, exkrementy, potravinový odpad, a pod.).

**Poznámka:**

Počet čistení vychádza zo súčasnej výpravy vozidiel a potreby vyčistenia vozidiel za mesiac.

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| Stupeň čistenia „A“ denné ošetrenie | | Predpokladaný počet čistení vozidiel za mesiac |
|
| **Autobus** | sólo do 12 m | **2400** |
| kĺbový do 20 m | **3015** |

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| Stupeň čistenia „A“ denné ošetrenie | | Predpokladaný počet čistení vozidiel za mesiac |
|
| **Trolejbus** | sólo do 12 m | **740** |
| kĺbový do 20 m | **480** |

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| Stupeň čistenia „A“ denné ošetrenie | | Predpokladaný počet čistení vozidiel za mesiac |
|
| **Električka** | sólo | **200** |
| kĺbová do 32m | **1050** |

**Technológia:**

1. vysávanie interiéru zabezpečovať priemyselnými vysávačmi na suché aj mokré vysávanie (mať prispôsobenú technológiu vysávania pre čistenie v suchu aj v daždi/snehu); a
2. mokré čistenie, t.j čistenie podlahovým mopom, použiť až po predošlom povysávaní interiéru, aj v prípade hrubého a značne viditeľného znečistenia (šľapaje, fľaky, rozliata farba, vazelína, chemikália, znečistenie bahnom a pod.); a
3. v prípade poruchy vysávača alebo inej skutočnosti neumožňujúcej použitie vysávača – iba vo výnimočnom prípade zabezpečiť zametanie a mokré čistenie podlahy, t. j. čistenie podlahovým mopom; a
4. v prípade nepriaznivých technologických okolností (nízka vonkajšia teplota,...) čistenie podlahy a schodov uvedené v bodoch vyššie nahradiť dôkladným čistením ostatných bodov tohto rozsahu s dôrazom na problematické miesta.

**Čas trvania čistenia:**

5 min / 1 vozidlo

**Poznámka:**

1. Objednávateľ si vyhradzuje právo na zmenu kategorizácie počtu vozidiel bežnej potreby z dôvodu prebiehajúceho čistenia vozidiel vodičmi vopred zaslaným písomným upozornením; a
2. vozidlo, ktoré bude naplánované na veľké čistenie vo vlastnej réžii, nebude pristavené na stupeň čistenia „A“.

**Pracoviská:**

1. vozovňa Jurajov dvor a Trnávka – pre autobusy umyvárka Finmatik a 5. hala (striedanie pristaveného počtu autobusov podľa párnych a nepárnych dní)
2. vozovňa Trnávka – pre trolejbusy umyvárka na vyhradenom mieste
3. vozovňa Jurajov dvor – pre električky umyvárka na vyhradenom mieste

**Sankcie:**

1. V prípade, ak Poskytovateľ neposkytne Služby v súlade so Zmluvou, Objednávateľ je oprávnený od Poskytovateľa požadovať zaplatenie zmluvnej pokuty vo výške 100 % z ceny čistenia „A“ (uvedené sa vzťahuje na každé, v súlade so Zmluvou, nevyčistené Vozidlo) .
2. V prípade, ak Poskytovateľ vôbec neposkytne Služby, Objednávateľ je oprávnený od Poskytovateľa požadovať zaplatenie zmluvnej pokuty vo výške 100 % z ceny čistenia „A“ (uvedené sa vzťahuje na každé pristavené a nevyčistené Vozidlo).
3. V prípade, ak Poskytovateľ nezabezpečí poskytovanie Služby minimálne s 3-člennou posádkou, ako je uvedené v bode 3.2 Zmluvy,Objednávateľ je oprávnený od Poskytovateľa požadovať zaplatenie zmluvnej pokuty vo výške 150 EUR (jednostopäťdesiat eur) za každý deň porušenia tejto povinnosti.
4. V prípade nedodržania zákazu fajčenia v Mieste plnenia zo strany Poskytovateľa podľa článku 1 bod 1.11 prílohy Zmluvy, Objednávateľ je oprávnený od Poskytovateľa požadovať zaplatenie zmluvnej pokuty vo výške 150 EUR (jednostopäťdesiat eur).

**Požiadavky pre stupeň čistenia A**

**Personálne zabezpečenie čistenia vozidiel**

* stupeň čistenia „A“ zabezpečovať s 3-člennou posádkou v čase od 18:00 do 03:00 hod na každom pracovisku, ak sa Zmluvné strany nedohodnú inak.

**Nepretržite znamená, že čerpanie povinných prestávok na jedlo a odpočinok zabezpečí Poskytovateľ spôsobom, aby vykonávanie čistení vozidiel bolo zabezpečené bez prerušenia.**

**Technické a materiálové zabezpečenie čistenia vozidiel**

* každá 3-členná posádka bude vybavená priemyselnými vysávačmi v počte 2 ks, vedrami, podlahovými mopmi v počte 3 ks a ostatným pracovným náradím a pomôckami, ako napr. – metly, handry, rukavice a pod.
* pri mokrom čistení používať v každom vozidle vždy čistú vodu, pre prívod ktorej je Objednávateľ povinný sprístupniť dané miesto;
* pre uvedený stupeň čistenia bude 3-členná posádka vybavená čistiacimi (dezinfekčnými) prostriedkami; a
* po každom čistení zabezpečiť ekologickú likvidáciu odpadov.

1. **ČISTENIE VOZIDIEL – vozovňa Krasňany (električky)**

**Stupeň čistenia „A“ – denné ošetrenie**

Denné ošetrenie bude vykonávané v každej dopravnej prevádzke denne pri návrate a pristavení vozidla na vyhradené čistiace pracovisko v Mieste plnenia v rozsahu:

1. Skontrolovať interiér pohľadom a vyzbierať veľké nečistoty;
2. Očistenie sedadiel od hrubých nečistôt a odpadkov (vrátane priestorov za sedadlami a medzi sedadlami);
3. Odstránenie hrubých nečistôt a odpadkov medzi rámom a zadným sklom;
4. Očistenie rámov všetkých okien;
5. Čistenie a dezinfikovanie horizontálnych aj vertikálnych madiel, zadržovacích tyčí a dopytových tlačidiel dezinfekčným prípravkom;
6. Očistenie prieduchov klimatizácie.
7. Povysávanie a  poumývanie podlahovej krytiny;
8. Povysávanie a  poumývanie podlahy kabínky vodiča;
9. Povysávanie a  poumývanie schodov;
10. Povysávanie a  poumývanie zádverí po zavretí dverí vodičom;
11. Povysávanie a  poumývanie priestoru pod plošinou pre imobilných cestujúcich a
12. Odstránenie zápachu po biologickom znečistení (zvratky, exkrementy, potravinový odpad, a pod.).

**Poznámka:**

Počet čistení vychádza zo súčasnej výpravy vozidiel a potreby vyčistenia vozidiel za mesiac.

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| Stupeň čistenia „A“ denné ošetrenie | | Predpokladaný počet čistení vozidiel za mesiac |
|
| **Električka** | sólo | **1200** |
| kĺbová | **500** |
| kĺbová do 32m | **150** |

**Technológia:**

1. vysávanie interiéru zabezpečovať priemyselnými vysávačmi na suché aj mokré vysávanie (mať prispôsobenú technológiu vysávania pre čistenie v suchu aj v daždi/snehu); a
2. mokré čistenie, t.j čistenie podlahovým mopom, použiť až po predošlom povysávaní interiéru, aj v prípade hrubého a značne viditeľného znečistenia (šľapaje, fľaky, rozliata farba, vazelína, chemikália, znečistenie bahnom a pod.); a
3. v prípade poruchy vysávača alebo inej skutočnosti neumožňujúcej použitie vysávača – iba vo výnimočnom prípade zabezpečiť zametanie a mokré čistenie podlahy, t. j. čistenie podlahovým mopom; a
4. v prípade nepriaznivých technologických okolností (nízka vonkajšia teplota,...) čistenie podlahy a schodov uvedené v bodoch vyššie nahradiť dôkladným čistením ostatných bodov tohto rozsahu s dôrazom na problematické miesta.

**Čas trvania čistenia:**

5 min / 1 vozidlo

**Poznámka:**

1. Objednávateľ si vyhradzuje právo na zmenu kategorizácie počtu vozidiel bežnej potreby z dôvodu prebiehajúceho čistenia vozidiel vodičmi vopred zaslaným písomným upozornením; a
2. vozidlo, ktoré bude naplánované na veľké čistenie vo vlastnej réžii, nebude pristavené na stupeň čistenia „A“.

**Pracoviská:**

1. vozovňa Krasňany – umyvárka na vyhradenom mieste

**Sankcie:**

1. V prípade, ak Poskytovateľ neposkytne Služby v súlade so Zmluvou, Objednávateľ je oprávnený od Poskytovateľa požadovať zaplatenie zmluvnej pokuty vo výške 100 % z ceny čistenia „A“ (uvedené sa vzťahuje na každé, v súlade so Zmluvou, nevyčistené Vozidlo) .
2. V prípade, ak Poskytovateľ vôbec neposkytne Služby, Objednávateľ je oprávnený od Poskytovateľa požadovať zaplatenie zmluvnej pokuty vo výške 100 % z ceny čistenia „A“ (uvedené sa vzťahuje na každé pristavené a nevyčistené Vozidlo).
3. V prípade, ak Poskytovateľ nezabezpečí poskytovanie Služby minimálne s 3-člennou posádkou, ako je uvedené v bode 3.2 Zmluvy,Objednávateľ je oprávnený od Poskytovateľa požadovať zaplatenie zmluvnej pokuty vo výške 150 EUR (jednostopäťdesiat eur) za každý deň porušenia tejto povinnosti.
4. V prípade nedodržania zákazu fajčenia v Mieste plnenia zo strany Poskytovateľa podľa článku 1 bod 1.11 prílohy Zmluvy, Objednávateľ je oprávnený od Poskytovateľa požadovať zaplatenie zmluvnej pokuty vo výške 150 EUR (jednostopäťdesiat eur).

**Požiadavky pre stupeň čistenia A**

**Personálne zabezpečenie čistenia vozidiel**

* stupeň čistenia „A“ zabezpečovať s 3-člennou posádkou v čase od 18:00 do 03:00 hod, ak sa Zmluvné strany nedohodnú inak.

**Nepretržite znamená, že čerpanie povinných prestávok na jedlo a odpočinok zabezpečí Poskytovateľ spôsobom, aby vykonávanie čistení vozidiel bolo zabezpečené bez prerušenia.**

**Technické a materiálové zabezpečenie čistenia vozidiel**

* každá 3-členná posádka bude vybavená priemyselnými vysávačmi v počte 2 ks, vedrami, podlahovými mopmi v počte 3 ks a ostatným pracovným náradím a pomôckami, ako napr. – metly, handry, rukavice a pod.
* pri mokrom čistení používať v každom vozidle vždy čistú vodu, pre prívod ktorej je Objednávateľ povinný sprístupniť dané miesto;
* pre uvedený stupeň čistenia bude 3-členná posádka vybavená čistiacimi (dezinfekčnými) prostriedkami; a
* po každom čistení zabezpečiť ekologickú likvidáciu odpadov.

1. **ČISTENIE VOZIDIEL – vozovňa Hroboňova (trolejbusy)**

**Stupeň čistenia „A“ – denné ošetrenie**

Denné ošetrenie bude vykonávané v každej dopravnej prevádzke denne pri návrate a pristavení vozidla na vyhradené čistiace pracovisko v Mieste plnenia v rozsahu:

1. Skontrolovať interiér pohľadom a vyzbierať veľké nečistoty;
2. Očistenie sedadiel od hrubých nečistôt a odpadkov (vrátane priestorov za sedadlami a medzi sedadlami);
3. Odstránenie hrubých nečistôt a odpadkov medzi rámom a zadným sklom;
4. Očistenie rámov všetkých okien;
5. Čistenie a dezinfikovanie horizontálnych aj vertikálnych madiel, zadržovacích tyčí a dopytových tlačidiel dezinfekčným prípravkom;
6. Očistenie prieduchov klimatizácie.
7. Povysávanie a  poumývanie podlahovej krytiny;
8. Povysávanie a  poumývanie podlahy kabínky vodiča;
9. Povysávanie a  poumývanie schodov;
10. Povysávanie a  poumývanie zádverí po zavretí dverí vodičom;
11. Povysávanie a  poumývanie priestoru pod plošinou pre imobilných cestujúcich a
12. Odstránenie zápachu po biologickom znečistení (zvratky, exkrementy, potravinový odpad, a pod.).

**Poznámka:**

Počet čistení vychádza zo súčasnej výpravy vozidiel a potreby vyčistenia vozidiel za mesiac.

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| Stupeň čistenia „A“ denné ošetrenie | | Predpokladaný počet čistení vozidiel za mesiac |
|
| **Trolejbus** | sólo do 12 m | **260** |
| kĺbový do 20 m | **1160** |

**Technológia:**

1. vysávanie interiéru zabezpečovať priemyselnými vysávačmi na suché aj mokré vysávanie (mať prispôsobenú technológiu vysávania pre čistenie v suchu aj v daždi/snehu); a
2. mokré čistenie, t.j čistenie podlahovým mopom, použiť až po predošlom povysávaní interiéru, aj v prípade hrubého a značne viditeľného znečistenia (šľapaje, fľaky, rozliata farba, vazelína, chemikália, znečistenie bahnom a pod.); a
3. v prípade poruchy vysávača alebo inej skutočnosti neumožňujúcej použitie vysávača – iba vo výnimočnom prípade zabezpečiť zametanie a mokré čistenie podlahy, t. j. čistenie podlahovým mopom; a
4. v prípade nepriaznivých technologických okolností (nízka vonkajšia teplota,...) čistenie podlahy a schodov uvedené v bodoch vyššie nahradiť dôkladným čistením ostatných bodov tohto rozsahu s dôrazom na problematické miesta.

**Čas trvania čistenia:**

5 min / 1 vozidlo

**Poznámka:**

1. Objednávateľ si vyhradzuje právo na zmenu kategorizácie počtu vozidiel bežnej potreby z dôvodu prebiehajúceho čistenia vozidiel vodičmi vopred zaslaným písomným upozornením; a
2. vozidlo, ktoré bude naplánované na veľké čistenie vo vlastnej réžii, nebude pristavené na stupeň čistenia „A“.

**Pracoviská:**

1. vozovňa Hroboňova – umyvárka na vyhradenom mieste

**Sankcie:**

1. V prípade, ak Poskytovateľ neposkytne Služby v súlade so Zmluvou, Objednávateľ je oprávnený od Poskytovateľa požadovať zaplatenie zmluvnej pokuty vo výške 100 % z ceny čistenia „A“ (uvedené sa vzťahuje na každé, v súlade so Zmluvou, nevyčistené Vozidlo) .
2. V prípade, ak Poskytovateľ vôbec neposkytne Služby, Objednávateľ je oprávnený od Poskytovateľa požadovať zaplatenie zmluvnej pokuty vo výške 100 % z ceny čistenia „A“ (uvedené sa vzťahuje na každé pristavené a nevyčistené Vozidlo).
3. V prípade, ak Poskytovateľ nezabezpečí poskytovanie Služby minimálne s 3-člennou posádkou, ako je uvedené v bode 3.2 Zmluvy,Objednávateľ je oprávnený od Poskytovateľa požadovať zaplatenie zmluvnej pokuty vo výške 150 EUR (jednostopäťdesiat eur) za každý deň porušenia tejto povinnosti.
4. V prípade nedodržania zákazu fajčenia v Mieste plnenia zo strany Poskytovateľa podľa článku 1 bod 1.11 prílohy Zmluvy, Objednávateľ je oprávnený od Poskytovateľa požadovať zaplatenie zmluvnej pokuty vo výške 150 EUR (jednostopäťdesiat eur).

**Požiadavky pre stupeň čistenia A**

**Personálne zabezpečenie čistenia vozidiel**

* stupeň čistenia „A“ zabezpečovať s 3-člennou posádkou v čase od 18:00 do 03:00 hod, ak sa Zmluvné strany nedohodnú inak.

**Nepretržite znamená, že čerpanie povinných prestávok na jedlo a odpočinok zabezpečí Poskytovateľ spôsobom, aby vykonávanie čistení vozidiel bolo zabezpečené bez prerušenia.**

**Technické a materiálové zabezpečenie čistenia vozidiel**

* každá 3-členná posádka bude vybavená priemyselnými vysávačmi v počte 2 ks, vedrami, podlahovými mopmi v počte 3 ks a ostatným pracovným náradím a pomôckami, ako napr. – metly, handry, rukavice a pod.
* pri mokrom čistení používať v každom vozidle vždy čistú vodu, pre prívod ktorej je Objednávateľ povinný sprístupniť dané miesto;
* pre uvedený stupeň čistenia bude 3-členná posádka vybavená čistiacimi (dezinfekčnými) prostriedkami; a
* po každom čistení zabezpečiť ekologickú likvidáciu odpadov.
  1. **Technické a materiálové zabezpečenie zo strany Objednávateľa**

Objednávateľ poskytne za úhradu Poskytovateľovi priestory pre zabezpečenie činnosti predmetu Zmluvy (šatne zamestnancov, skladové priestory, energie, odpad, vodné stočné). Náklady na úhradu spotrebovaných energií, vodného, stočného, ako aj ekologickú likvidáciu odpadu, ktorý vznikol v súvislosti s plnením predmetu Zmluvy, znáša Poskytovateľ. Poskytovateľ je povinný uzavrieť s Objednávateľom osobitnú zmluvu o užívaní priestorov, o úhrade na náklady za spotrebu elektrickej energie, tepla, odber vody a odvoz odpadkov. Objednávateľ stanoví mesačný paušálny poplatok za všetky pracoviská nasledovne:

1. Elektrická energia;
2. Náklady na teplo;
3. Odpad (okrem ekologickej likvidácie odpadu);
4. Vodné – stočné;
5. Prenájom.

# B.3 Podmienky účasti

Uchádzačom je hospodársky subjekt, ktorý predložil ponuku. Hospodárskym subjektom môže byť fyzická osoba, právnická osoba alebo skupina takýchto osôb, ktorá predkladá ponuku. Obstarávateľská organizácia vylúči uchádzača, ktorý je súčasne členom skupiny dodávateľov. Obstarávateľská organizácia do predloženia ponuky nevyžaduje od skupiny dodávateľov utvorenej na poskytnutie predmetu zákazky vytvorenie právnych vzťahov.

Skupina dodávateľov preukazuje splnenie podmienok účasti vo verejnom obstarávaní týkajúcich sa osobného postavenia za každého člena skupiny osobitne a splnenie podmienok účasti vo verejnom obstarávaní týkajúce sa finančného a ekonomického postavenia a technickej alebo odbornej spôsobilosti preukazuje spoločne za všetkých členov skupiny. Splnenie podmienky účasti podľa § 32 ods. 1 písm. e) zákona o verejnom obstarávaní preukazuje člen skupiny len vo vzťahu k tej časti predmetu zákazky, ktorú má zabezpečiť.

Hospodársky subjekt môže predbežne nahradiť doklady na preukázanie splnenia podmienok účasti určené verejným obstarávateľom predložením dokumentu „Jednotný európsky dokument“ (ďalej len „**JED**“). Obstarávateľská organizácia umožňuje, aby hospodársky subjekt vyplnil v časti IV – Podmienky účasti len oddiel α: GLOBÁLNY ÚDAJ PRE VŠETKY PODMIENKY ÚČASTI.

Obstarávateľská organizácia neposkytuje vzor jednotného európskeho dokumentu. Jednotný európsky dokument na vyplnenie uchádzačom spolu s manuálom vydaným Úradom pre verejné obstarávanie k jeho korektnému vyplneniu si môže uchádzač stiahnuť z webového portálu Úradu pre verejné obstarávanie:

<https://www.uvo.gov.sk/jednotny-europsky-dokument-pre-verejne-obstaravanie-602.html>

## PODMIENKY ÚČASTI VO VEREJNOM OBSTARÁVANÍ PODĽA § 32 ZÁKONA O VEREJNOM OBSTARÁVANÍ

1.1 Verejného obstarávania sa môže zúčastniť len ten, kto spĺňa podmienky účasti týkajúce sa osobného postavenia uvedené v § 32 ods. 1 zákona o verejnom obstarávaní:

a) nebol on ani jeho štatutárny orgán, ani člen štatutárneho orgánu, ani člen dozorného orgánu, ani prokurista právoplatne odsúdený za trestný čin korupcie, trestný čin poškodzovania finančných záujmov ES, trestný čin legalizácie príjmu z trestnej činnosti, trestný čin založenia, zosnovania a podporovania zločineckej skupiny, trestný čin založenia, zosnovania alebo podporovania teroristickej skupiny, trestný čin terorizmu a niektorých foriem účasti na terorizme, trestný čin obchodovania s ľuďmi, trestný čin, ktorého skutková podstata súvisí s podnikaním alebo trestný čin machinácie pri verejnom obstarávaní a verejnej dražbe,

b) nemá nedoplatky poistného na zdravotné poistenie, sociálne poistenie a príspevkov na starobné dôchodkové sporenie, v Slovenskej republike alebo v štáte sídla, miesta podnikania alebo obvyklého pobytu ,

c) nemá evidované daňové nedoplatky voči daňovému úradu a colnému úradu podľa osobitných predpisov v Slovenskej republike alebo v štáte sídla, miesta podnikania alebo obvyklého pobytu,

d) nebol na majetok uchádzača vyhlásený konkurz, nie je v reštrukturalizácii, nie je v likvidácii, ani nebolo proti nemu zastavené konkurzné konanie pre nedostatok majetku alebo zrušený konkurz pre nedostatok majetku,

e) je oprávnený dodávať tovar, uskutočňovať stavebné práce alebo poskytovať službu,

f) nemá uložený zákaz účasti vo verejnom obstarávaní potvrdený konečným rozhodnutím v Slovenskej republike alebo v štáte sídla, miesta podnikania alebo obvyklého pobytu,

g) nedopustil sa v predchádzajúcich troch rokoch od vyhlásenia alebo preukázateľného začatia verejného obstarávania závažného porušenia povinností v oblasti ochrany životného prostredia, sociálneho práva alebo pracovného práva podľa osobitných predpisov, za ktoré mu bola právoplatne uložená sankcia, ktoré dokáže verejný obstarávateľ a obstarávateľ preukázať

h) nedopustil sa v predchádzajúcich troch rokoch od vyhlásenia alebo preukázateľného začatia verejného obstarávania závažného porušenia profesijných povinností, ktoré dokáže verejný obstarávateľ a obstarávateľ preukázať.

1.2 Uchádzač, preukazuje splnenie podmienok účasti týkajúce sa osobného postavenia:

a) písm. a) doloženým výpisom z registra trestov nie starším ako tri mesiace (uchádzač - právnická osoba predloží aj výpis z registra trestov tejto právnickej osoby),

b) písm. b) doloženým potvrdením zdravotnej poisťovne a Sociálnej poisťovne nie starším ako tri mesiace,

c) písm. c) doloženým potvrdením miestne príslušného daňového úradu a miestne príslušného colného úradu nie starším ako tri mesiace,

d) písm. d) doloženým potvrdením príslušného súdu nie starším ako tri mesiace,

e) písm. e) doloženým dokladom o oprávnení dodávať tovar, uskutočňovať stavebné práce, alebo poskytovať službu, ktorý zodpovedá predmetu zákazky

f) písm. f) doloženým čestným vyhlásením.

1.3 Ak uchádzač alebo záujemca má sídlo, miesto podnikania alebo obvyklý pobyt mimo územia Slovenskej republiky a štát jeho sídla, miesta podnikania alebo obvyklého pobytu nevydáva niektoré z dokladov uvedených v § 32 ods. 2 zákona o verejnom obstarávaní alebo nevydáva ani rovnocenné doklady, možno ich nahradiť čestným vyhlásením podľa predpisov platných v štáte jeho sídla, miesta podnikania alebo obvyklého pobytu.

1.4 Ak právo štátu uchádzača alebo záujemcu so sídlom, miestom podnikania alebo obvyklým pobytom mimo územia Slovenskej republiky neupravuje inštitút čestného vyhlásenia, môže ho nahradiť vyhlásením urobeným pred súdom, správnym orgánom, notárom, inou odbornou inštitúciou alebo obchodnou inštitúciou podľa predpisov platných v štáte sídla, miesta podnikania alebo obvyklého pobytu uchádzača alebo záujemcu.

1.5 Hospodársky subjekt vo verejnom obstarávaní môže preukázať splnenie podmienok účasti osobného postavenia podľa § 152 ods. 1 zákona o verejnom obstarávaní zápisom do zoznamu hospodárskych subjektov. Uchádzač zapísaný v zozname hospodárskych subjektov podľa zákona o verejnom obstarávaní nie je povinný v procese verejného obstarávania predkladať doklady podľa § 32 ods. 2 zákona o verejnom obstarávaní.

1.6 Obstarávateľská organizácia uzná rovnocenný zápis alebo potvrdenie o zápise vydané príslušným orgánom iného členského štátu, ktorým uchádzač preukazuje splnenie podmienok účasti vo verejnom obstarávaní. Obstarávateľská organizácia musí prijať aj iný rovnocenný doklad predložený uchádzačom.

1.7 Obstarávateľská organizácia pri vyhodnocovaní splnenia podmienok účasti osobného postavenia overí zapísanie hospodárskeho subjektu v zozname hospodárskych subjektov, ak uchádzač nepredložil doklady podľa § 32 ods. 2, 4 a 5 alebo iný rovnocenný zápis alebo potvrdenie o zápise podľa § 152 ods. 3 zákona o verejnom obstarávaní (bod. 1.6.)

## 

## Podmienky účasti podľa § 32 ods. 1 Zákona sú pre všetky časti spoločné.

## PODMIENKY ÚČASTI VO VEREJNOM OBSTARÁVANÍ, TÝKAJÚCE SA FINANČNÉHO A EKONOMICKÉHO POSTAVENIA

## (§ 33 ZÁKONA O VEREJNOM OBSTARÁVANÍ)

Podmienky účasti vo verejnom obstarávaní, týkajúce sa finančného a ekonomického postavenia sa nevyžadujú.

## PODMIENKY ÚČASTI VO VEREJNOM OBSTARÁVANÍ, TÝKAJÚCE SA TECHNICKEJ SPÔSOBILOSTI

## (§ 34 zákona o verejnom obstarávaní)

**Podmienky účasti podľa § 34 Zákona sú pre každú časť samostatné. Ak uchádzač podá**

**ponuky do viacerých častí zákazky, môže využiť tú istú referenciu, v prípade, že spĺňa minimálne požiadavky uvedené pri jednotlivých častiach.**

Uchádzač musí spĺňať podmienky účasti týkajúce sa technickej spôsobilosti podľa § 34 zákona o verejnom obstarávaní, ktoré preukazuje:

- podľa § 34 ods. 1 písm. a) zákona o verejnom obstarávaní predložením:

zoznamom poskytnutých služieb za predchádzajúce štyri roky od vyhlásenia verejného obstarávania s uvedením cien a lehôt dodania; dokladom je referencia, ak odberateľom

1.bol verejný obstarávateľ alebo obstarávateľ podľa ZVO, dokladom je referencia,

2.bola iná osoba ako verejný obstarávateľ alebo obstarávateľ podľa ZVO, dôkaz o plnení potvrdí odberateľ; ak také potvrdenie uchádzač alebo záujemca nemá k dispozícii, vyhlásením uchádzača alebo záujemcu o ich uskutočnení, doplneným dokladom, preukazujúcim ich uskutočnenie alebo zmluvný vzťah, na základe ktorého boli uskutočnené,

Uchádzač predloží zoznam poskytnutých služieb s uvedením cien, lehôt dodania a odberateľov. Každá dodávka bude na samostatnom liste, ktorým záujemca preukáže poskytnutie služieb rovnakého, alebo podobného charakteru ako je predmet zákazky. Za zákazku rovnakého, alebo podobného charakteru sa považuje poskytovanie služieb čistenia vozidiel MHD, čistenia verejných dopravných prostriedkov alebo čistenia priemyselných objektov a hál. Požaduje sa, aby záujemca v rámci tohto zoznamu preukázal, že a) zmluvná cena poskytnutých služieb rovnakého alebo podobného charakteru spolu za štyri predchádzajúce roky ku dňu predkladania žiadosti o účasť je minimálne vo výške 758 252 € bez DPH **pre časť 1**.

Uchádzač predloží zoznam poskytnutých služieb s uvedením cien, lehôt dodania a odberateľov. Každá dodávka bude na samostatnom liste, ktorým záujemca preukáže poskytnutie služieb rovnakého, alebo podobného charakteru ako je predmet zákazky. Za zákazku rovnakého, alebo podobného charakteru sa považuje poskytovanie služieb čistenia vozidiel MHD, čistenia verejných dopravných prostriedkov alebo čistenia priemyselných objektov a hál. Požaduje sa, aby záujemca v rámci tohto zoznamu preukázal, že a) zmluvná cena poskytnutých služieb rovnakého alebo podobného charakteru spolu za štyri predchádzajúce roky ku dňu predkladania žiadosti o účasť je minimálne vo výške 2 192 214 € bez DPH **pre časť 2.**

Uchádzač predloží zoznam poskytnutých služieb s uvedením cien, lehôt dodania a odberateľov. Každá dodávka bude na samostatnom liste, ktorým záujemca preukáže poskytnutie služieb rovnakého, alebo podobného charakteru ako je predmet zákazky. Za zákazku rovnakého, alebo podobného charakteru sa považuje poskytovanie služieb čistenia vozidiel MHD, čistenia verejných dopravných prostriedkov alebo čistenia priemyselných objektov a hál. Požaduje sa, aby záujemca v rámci tohto zoznamu preukázal, že a) zmluvná cena poskytnutých služieb rovnakého alebo podobného charakteru spolu za štyri predchádzajúce roky ku dňu predkladania žiadosti o účasť je minimálne vo výške 521 918 € bez DPH **pre časť 3.**

Uchádzač predloží zoznam poskytnutých služieb s uvedením cien, lehôt dodania a odberateľov. Každá dodávka bude na samostatnom liste, ktorým záujemca preukáže poskytnutie služieb rovnakého, alebo podobného charakteru ako je predmet zákazky. Za zákazku rovnakého, alebo podobného charakteru sa považuje poskytovanie služieb čistenia vozidiel MHD, čistenia verejných dopravných prostriedkov alebo čistenia priemyselných objektov a hál. Požaduje sa, aby záujemca v rámci tohto zoznamu preukázal, že a) zmluvná cena poskytnutých služieb rovnakého alebo podobného charakteru spolu za štyri predchádzajúce roky ku dňu predkladania žiadosti o účasť je minimálne vo výške 442 481 € bez DPH **pre časť 4.**

- Uchádzač môže na preukázanie technickej spôsobilosti alebo odbornej spôsobilosti využiť technické a odborné kapacity inej osoby, bez ohľadu na ich právny vzťah. V takomto prípade musí uchádzač obstarávateľskej organizácii preukázať, že pri plnení zmluvy bude skutočne používať kapacity osoby, ktorej spôsobilosť využíva na preukázanie technickej spôsobilosti alebo odbornej spôsobilosti. Túto skutočnosť preukazuje záujemca alebo uchádzač písomnou zmluvou uzavretou s osobou, ktorej technickými a odbornými kapacitami mieni preukázať svoju technickú spôsobilosť alebo odbornú spôsobilosť. Z písomnej zmluvy musí vyplývať záväzok osoby, že poskytne svoje kapacity počas celého trvania zmluvného vzťahu. Osoba, ktorej kapacity majú byť použité na preukázanie technickej spôsobilosti alebo odbornej spôsobilosti musí preukázať splnenie podmienok účasti týkajúce sa osobného postavenia a nesmú u nej existovať dôvody na vylúčenie podľa § 40 ods. 6 písm. a) až h) a ods. 7 zákona o verejnom obstarávaní. Oprávnenie dodávať tovar, uskutočňovať stavebné práce, alebo poskytovať službu preukazuje vo vzťahu k tej časti predmetu zákazky, na ktorú boli kapacity záujemcovi alebo uchádzačovi poskytnuté.

B.4 Prílohy súťažných podkladov

**Príloha č. 1** – Návrh na plnenie kritérií - sumár

**Príloha č. 2** – Návrh na plnenie kritérií pre časť 1, 2, 3, 4

**Príloha č. 3** – Podiel plnenia zo Zmluvy

**Príloha č. 4** – Čestné vyhlásenie záujemcu k participácii na vypracovaní ponuky inou osobou

**Príloha č. 5** –Čestné vyhlásenie k rozhodnému kritériu

*Príloha č. 1 Návrh na plnenie kritérií – sumár*

## Návrh na plnenie kritéria - Sumár

|  |  |
| --- | --- |
| Obchodné meno uchádzača:[[1]](#footnote-2) |  |
| Adresa uchádzača: |  |
| Meno oprávnenej osoby podpisovať za firmu: |  |
| Meno kontaktnej osoby a jej funkcia: |  |
| Číslo TEL. A FAXukontaktnej osoby: |  |
| E-mail kontaktnej osoby: |  |

|  |  |
| --- | --- |
| **Čistenie vozidiel MHD** | Cena v EUR bez DPH  za vyčistenie vozidiel v príslušnej časti zákazky |
| 1 Súhrnná cena za časť „1“ | **[doplniť]** |
| 2 Súhrnná cena za časť „2“ | **[doplniť]** |
| 3 Súhrnná cena za časť„3“ | **[doplniť]** |
| 4 Súhrnná cena za časť „4“ | **[doplniť]** |

V prípade rovnosti kritérií na vyhodnotenie u uchádzačov, sa stane úspešnou ponukou ponuka podľa „Rozhodného kritéria na hodnotenie ponúk“ (viď. časť A2, bod 2. SP).

Súčasťou návrhu na plnenie kritérií je aj povinné vyplnenie analytických cenových

a s tým súvisiacich údajov, uvedených v prílohe č. 2 k SP.

Vyššie uvedenú ponuku sme vypracovali v súvislosti s verejným obstarávaním vyhláseným Dopravným podnikom Bratislava, akciová spoločnosť na predmet zákazky: Čistenie vozidiel MHD

Táto ponuka je záväzná do uplynutia lehoty viazanosti ponúk uvedenej v súťažných podkladoch verejného obstarávania.

V .................................. dňa .................

..........................................................

podpis oprávnenej osoby

*Príloha č. 2* *Návrh na plnenie kritérií pre časť 1*

## Návrh na plnenie kritérií - Analytické cenové údaje časť 1

(žiadame vypísať všetky časti a požadované položky, každú stranu podpísať oprávnenou osobou uchádzača a vložiť do ponuky ako druhú a nasledujúce strany ponuky.)

1. **Časť Čistenie vozidiel – vozovňa Petržalka (autobusy)**

|  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Stupeň čistenia „A“** | | Cena bez DPH /  za vyčistenie 1 ks vozidla | **Počet predpokladaných čistení za mesiac** | **Cena bez DPH za mesiac za predpokladané čistenia** | **Cena bez DPH za 12 mesiacov za predpokladané čistenia** | **Cena bez DPH za 48 mesiacov za predpokladané čistenia** |
| Autobus | sólo do 12 m | **[doplniť]** | **880** | **[doplniť]** | **[doplniť]** | **[doplniť]** |
| kĺbový do 20 m | **[doplniť]** | **1860** | **[doplniť]** | **[doplniť]** | **[doplniť]** |
| **Súhrnná cena „A“**  **je určená súčtom Ceny bez DPH za 48 mesiacov spolu**  (za vyčistenie vozidiel v každom uvedenom type vozidla  v stupni čistenia „A“ za mesiac) | | | | **[doplniť]** | | |

Vyššie uvedenú ponuku sme vypracovali v súvislosti s verejným obstarávaním vyhláseným Dopravným podnikom Bratislava, akciová spoločnosť na predmet zákazky: Čistenie vozidiel MHD.

Táto ponuka je záväzná do uplynutia lehoty viazanosti ponúk uvedenej v súťažných podkladoch verejného obstarávania.

V .................................. dňa .................

..........................................................

podpis oprávnenej osoby

*Príloha č. 2* *Návrh na plnenie kritérií pre časť 2*

## Návrh na plnenie kritérií - Analytické cenové údaje časť 2

(žiadame vypísať všetky časti a požadované položky, každú stranu podpísať oprávnenou osobou uchádzača a vložiť do ponuky ako druhú a nasledujúce strany ponuky.)

1. **Časť Čistenie vozidiel – vozovňa Trnávka a Jurajov dvor (autobusy, trolejbusy, električky)**

|  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Stupeň čistenia „A“** | | Cena bez DPH /  za vyčistenie 1 ks vozidla | **Počet predpokladaných čistení za mesiac** | **Cena bez DPH za mesiac za predpokladané čistenia** | **Cena bez DPH za 12 mesiacov za predpokladané čistenia** | **Cena bez DPH za 48 mesiacov za predpokladané čistenia** |
| Autobus | sólo do 12 m | **[doplniť]** | **2400** | **[doplniť]** | **[doplniť]** | **[doplniť]** |
| kĺbový do 20 m | **[doplniť]** | **3015** | **[doplniť]** | **[doplniť]** | **[doplniť]** |
| Trolejbus | sólo do 12 m | **[doplniť]** | **740** | **[doplniť]** | **[doplniť]** | **[doplniť]** |
| kĺbový do 20 m | **[doplniť]** | **480** | **[doplniť]** | **[doplniť]** | **[doplniť]** |
| Električka | sólo | **[doplniť]** | **200** | **[doplniť]** | **[doplniť]** | **[doplniť]** |
| kĺbová do 32 m | **[doplniť]** | **1050** | **[doplniť]** | **[doplniť]** | **[doplniť]** |
| **Súhrnná cena „A“**  **je určená súčtom Ceny bez DPH za 48 mesiacov spolu**  (za vyčistenie vozidiel v každom uvedenom type vozidla  v stupni čistenia „A“ za mesiac) | | | | **[doplniť]** | | |

Vyššie uvedenú ponuku sme vypracovali v súvislosti s verejným obstarávaním vyhláseným Dopravným podnikom Bratislava, akciová spoločnosť na predmet zákazky: Čistenie vozidiel MHD.

Táto ponuka je záväzná do uplynutia lehoty viazanosti ponúk uvedenej v súťažných podkladoch verejného obstarávania.

V .................................. dňa .................

..........................................................

podpis oprávnenej osoby

*Príloha č. 2* *Návrh na plnenie kritérií pre časť 3*

## Návrh na plnenie kritérií - Analytické cenové údaje časť 3

(žiadame vypísať všetky časti a požadované položky, každú stranu podpísať oprávnenou osobou uchádzača a vložiť do ponuky ako druhú a nasledujúce strany ponuky.)

1. **Časť Čistenie vozidiel – vozovňa Krasňany (električky)**

|  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Stupeň čistenia „A“** | | Cena bez DPH /  za vyčistenie 1 ks vozidla | **Počet predpokladaných čistení za mesiac** | **Cena bez DPH za mesiac za predpokladané čistenia** | **Cena bez DPH za 12 mesiacov za predpokladané čistenia** | **Cena bez DPH za 48 mesiacov za predpokladané čistenia** |
| Električka | sólo | **[doplniť]** | **1200** | **[doplniť]** | **[doplniť]** | **[doplniť]** |
| kĺbová | **[doplniť]** | **500** | **[doplniť]** | **[doplniť]** | **[doplniť]** |
| kĺbová do 32m | **[doplniť]** | **150** | **[doplniť]** | **[doplniť]** | **[doplniť]** |
| **Súhrnná cena „A“**  **je určená súčtom Ceny bez DPH za 48 mesiacov spolu**  (za vyčistenie vozidiel v každom uvedenom type vozidla  v stupni čistenia „A“ za mesiac) | | | | **[doplniť]** | | |

Vyššie uvedenú ponuku sme vypracovali v súvislosti s verejným obstarávaním vyhláseným Dopravným podnikom Bratislava, akciová spoločnosť na predmet zákazky: Čistenie vozidiel MHD.

Táto ponuka je záväzná do uplynutia lehoty viazanosti ponúk uvedenej v súťažných podkladoch verejného obstarávania.

V .................................. dňa .................

..........................................................

podpis oprávnenej osoby

*Príloha č. 2* *Návrh na plnenie kritérií pre časť 4*

## Návrh na plnenie kritérií - Analytické cenové údaje časť 4

(žiadame vypísať všetky časti a požadované položky, každú stranu podpísať oprávnenou osobou uchádzača a vložiť do ponuky ako druhú a nasledujúce strany ponuky.)

1. **Časť Čistenie vozidiel – vozovňa Hroboňova (trolejbusy)**

|  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Stupeň čistenia „A“** | | Cena bez DPH /  za vyčistenie 1 ks vozidla | **Počet predpokladaných čistení za mesiac** | **Cena bez DPH za mesiac za predpokladané čistenia** | **Cena bez DPH za 12 mesiacov za predpokladané čistenia** | **Cena bez DPH za 48 mesiacov za predpokladané čistenia** |
| Trolejbus | sólo do 12 m | **[doplniť]** | **260** | **[doplniť]** | **[doplniť]** | **[doplniť]** |
| kĺbový do 20 m | **[doplniť]** | **1160** | **[doplniť]** | **[doplniť]** | **[doplniť]** |
| **Súhrnná cena „A“**  **je určená súčtom Ceny bez DPH za 48 mesiacov spolu**  (za vyčistenie vozidiel v každom uvedenom type vozidla  v stupni čistenia „A“ za mesiac) | | | | **[doplniť]** | | |

Vyššie uvedenú ponuku sme vypracovali v súvislosti s verejným obstarávaním vyhláseným Dopravným podnikom Bratislava, akciová spoločnosť na predmet zákazky: Čistenie vozidiel MHD.

Táto ponuka je záväzná do uplynutia lehoty viazanosti ponúk uvedenej v súťažných podkladoch verejného obstarávania.

V .................................. dňa .................

..........................................................

podpis oprávnenej osoby

*Príloha č. 3 Podiel plnenia zo zmluvy*

## Podiel plnenia zo zmluvy

V súlade s ustanovením § 41 ods. 1 zákona č. 343/2015 Z. z. o verejnom obstarávaní a o zmene a doplnení niektorých zákonov, obstarávateľská organizácia požaduje od uchádzačov, aby vo svojej ponuke uviedli:

1. percentuálny podiel zákazky, ktorý majú v úmysle zadať tretím osobám,

2. zoznam všetkých navrhovaných subdodávateľov,

3. uvedenie predmetu subdodávky.

Uchádzač uvedie v ponuke – tabuľka č. 1 podiel zákazky, ktoré má v úmysle zadať tretím osobám, ako aj navrhovaných subdodávateľov a predmety subdodávok. Ak uchádzač nemá v úmysle zadať podiel zákazky tretím osobám, je túto skutočnosť povinný vyslovene uviesť vo svojej ponuke.

Tabuľka č. 1

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **P. č.** | **% podiel subdodávky** | **Subdodávateľ** | **Predmet subdodávky** |
| *1.* |  |  |  |
| *2.* |  |  |  |
| *3.* |  |  |  |

V .................................. dňa .................

..........................................................................................

meno, priezvisko a podpis štatutárneho orgánu

alebo člen štatutárneho orgánu uchádza

*Príloha č. 4 Vyhlásenie k participácii na vypracovaní ponuky inou osobou*

# **Vyhlásenie k participácii na vypracovaní ponuky inou osobou**

# podľa § 49 ods. 5 zákona č. 343/2015 Z. z. o verejnom obstarávaní a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov (ďalej len „ZVO“)

**Čistenie vozidiel MHD**

**Identifikácia uchádzača:**

Obchodné meno:

Sídlo:

IČO:

DIČ:

Meno a priezvisko osoby oprávnenej konať v mene uchádzača:

**týmto vyhlasujem, že pri vypracovaní ponuky som využil služby osoby podľa ust. § 49 ods. 5 ZVO[[2]](#footnote-3).**

Meno a priezvisko:

Obchodné meno alebo názov:

Adresa pobytu, sídlo alebo miesto podnikania:

Identifikačné číslo, ak bolo pridelené:

***UPOZORNENIE***

***V prípade, ak uchádzač nevyužil služby osoby podľa ust. § 49 ods. 5 ZVO, uchádzač nepredkladá tieto údaje / informácie.***

Uchádzač ďalej vyhlasuje, že si je vedomý právnych následkov uvedenia nepravdivých informácií v tomto vyhlásení **alebo zamlčania takejto osoby.**

V dňa

..................................................

podpis osoby oprávnenej

konať v mene uchádzača

*Príloha č. 5* *Čestné vyhlásenie k rozhodnému kritériu*

**Čistenie vozidiel MHD (pre 1. až 4. časť)**

**Identifikácia uchádzača:**

Obchodné meno:

Sídlo:

IČO:

DIČ:

Meno a priezvisko osoby oprávnenej konať v mene uchádzača:

**týmto deklarujem**, že **uvedený počet osobohodín ročne odpracovaných ŤZP** **osobami** na základe pracovného alebo obdobného zmluvného pomeru **počas prvých troch rokov účinnosti rámcovej dohody**, ktorá bude výsledkom tohto obstarávania je :

.............................. (uviesť konkrétny údaj počtu osobohodín ŤZP)

Uchádzač ďalej vyhlasuje, že si je vedomý právnych následkov uvedenia nepravdivých a skreslených informácií v tomto vyhlásení

V dňa

..................................................

podpis osoby oprávnenej

konať v mene uchádzača

1. V prípade podania spoločnej ponuky je potrebné v tomto riadku tabuľky uviesť obchodné meno kontaktného uchádzača, ktorého si spoločne určila skupina uchádzačov. Ďalej je k návrhu na plnenie kritérií potrebné priložiť na samostatnom liste Obchodné meno, sídlo alebo miesto podnikania, telefónne číslo a FAX každého uchádzača skupiny. [↑](#footnote-ref-2)
2. Ak uchádzač využije služby viacerých osôb, tak doplní údaje týchto osôb v predmetnom formulári, resp. vyplní predmetný formulár podľa počtu osôb. [↑](#footnote-ref-3)